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ZAPISNIK 

 

s 2. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane 12. kolovoza 2021. 

godine, s poĉetkom u 19:00 sati u uredu Općinske naĉelnice. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Dino Katić, Nina Glumac, Marinela Kvinta Lešić, Nikol Škratulja, 

Martina Bašić Ivĉević, Carl Ivelja, Gojko Antica 

 

OSTALI NAZOĈNI: Anita Janĉić Lešić općinska naĉelnica, Antonia Barbić proĉelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za proraĉun i financije, Lucijana 

Barbić direktorica trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. i Vodovod i odvodnja Lastovo 

d.o.o. 

 

Predsjednik Dino Katić otvorio je sjednicu i pozdravio nazoĉne. 

 

Predsjednik Dino Katić utvrdio je da je na sjednici nazoĉno sedam vijećnika i da Vijeće 

moţe pravovaljno odluĉivati te predloţio sljedeći: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik sa 1. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu 

3. Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2020. 

do 31.12.2020. godine 

3.1. Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Komunalac d.o.o. za 2020. godinu 

3.2. Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. godinu 

4. Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 

razdoblje 01.01.2020. do 31.12.2020. godine 

4.1. Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2020. godinu 

5. Komunalac – Plateţna garancija 

6. Zakljuĉak – nabava kompaktora 

7. Zakljuĉak – prodaja kamiona 

8. Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

9. Odluka o imenovanju ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

10. Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda 

11. Odluka o suosnivanju lokalne akcijske skupine u ribarstvu 

12. Odluka o mjerama za sprjeĉavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 

uklanjanje otpada odbaĉenog u okoliš na podruĉju Općine Lastovo 

13. Odluka o donošenju procjene rizika od velikih nesreća za podruĉje Općine Lastovo 

14. Zahtjevi graĊana 

15. Vijećniĉka pitanja 

 

Predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da je jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) usvojen dnevni red. 
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AD 1. ZAPISNIK SA 1. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje Zapisnik sa 1. sjednice 

Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se Zapisnik sa 1. 

sjednice Općinskog vijeća jednoglasno (sa sedam glasova „za“) usvaja. 

 

Gojko Antica: Imam samo jedan prijedlog. Mislim da bi se zapisnik trebao poslati nama 

odmah, u brţe vrijeme. Jer kad ĉitaš ovo što je bilo prije mjesec, dva, tri, mislim znaš, ali ti 

je nekoj magli. Je li moguće da dobijemo prije ili nije? 

 

Antonia Barbić: Zapisnik je napisan malo prije nego vam je poslan poziv za sjednicu.  

 

Gojko Antica: Moţe li se napraviti malo prije? 

 

Antonia Barbić: Potrudit ćemo se. 

 

AD 2. IZMJENE I DOPUNE PRORAĈUNA OPĆINE LASTOVO ZA 2021. GODINU 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Aniti Lešić višoj referentici za proraĉun i financije. 

 

Anita Lešić viša referentica za proraĉun i financije, ukratko izlaţe Izmjene i dopune 

Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu. 

 

Carl Ivelja: Zanima me u vezi financiranja Trga lastovskog poklada. Prebacuje se za sljedeću 

godinu. Koje su to investicije? 

 

Anita Lešić: Tamo ima još posla oko pristupnih putova i okolo, ali u ovoj godini neće biti 

ništa. Što će biti dogodine vidjet ćemo s planom Proraĉuna za 2022. godinu. 

 

Nina Glumac: Imam dva pitanja. Prvo je za ove izbore. Je li inaĉe praksa da Ţupanija plaća 

samo pola tih biraĉkih mjesta ili kako to funkcionira? 

 

Anita Lešić: Pola biraĉkih mjesta plaća Ţupanija, a pola Općina i biraĉke odbore. Izborna 

povjerenstva plaća Općina. Ţupanija plaća svoje Izborno povjerenstvo. Da mi nismo imali 

drugi krug izbora, da se naĉelnik izabrao u prvom krugu, onda bi Ţupanija platila drugi krug. 

Ovako je Izborno povjerenstvo platila Općina Lastovo u kompletu. 

 

Nina Glumac: Drugo pitanje vezano za tu reviziju. Je li se odnosi taj trošak na zadnju reviziju 

ili? 

 

Anita Lešić: Ne na zadnju, drţavnu, nego na naruĉenu. 

 

Nina Glumac: Kako mislite naruĉenu? 

 

Anita Lešić: Revizorska kuća će biti naruĉena da obavi reviziju poslovanja Općine Lastovo. 

 

Nina Glumac: Zar nije bila drţavna revizija? 
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Anita Lešić: Drţavna revizija je bila ove godine. Gledala je prošlu godinu, a fiziĉki su to 

odradili ove godine. 

 

Dino Katić: O kolikom se trošku radi? 

 

Anita Lešić: Oko 30.000,00 kuna. 

 

Nina Glumac: Je li to nešto što smo obvezni napraviti? Mislim zašto se radi onda opet ako je 

bila? Jesu pronaĊene neke veće nepravilnosti pa se radi opet ili? 

 

Anita Lešić: Revizija će doći na Vijeće. Ima nepravilnosti, to je sigurno. Iako nisu baš velike. 

 

Nina Glumac: Ne kuţim zašto se ide opet? Je li to nalog od drţavne ili kako? Zašto?! 

 

Anita Janĉić Lešić: To nije nalog od drţavne. To je moja odluka iz razloga što nisam dobila 

primopredaju kakvu sam trebala dobiti i osim toga drţavna revizija gleda financijske 

nepravilnosti, odnosno gleda manje više knjiţenja. MeĊutim, ono što mislim da bi mi trebali 

pogledati, da bi trebali imati jednog savjetodavca, a ne kaznenu ekspediciju. Ne nekoga tko će 

tu nekoga nešto tuţit, nego tko će dati savjet što napraviti. Najviše izmeĊu, postoji dosta 

dugova Općine prema Komunalcu i da netko, struĉno, da savjet kako neke stvari razriješit. 

Koje su stare neke godinu. Neke tri, a neke i pet godina. Mislim da je to potrebno napraviti da 

imamo nekog struĉnog tko će nam dati savjet kako izaći iz tih nekih dubioza. U principu i 

najelegantnije. 

 

Nina Glumac: Je li postoji kakav drugaĉiji naĉin? Ja koliko se sjećam kad je bila ta revizija, to 

je ovdje bio potpuni kaos tih par mjeseci. Baš su bili zaokupljeni samo s tim. Zato pitam. 

Rekli ste koliko 20.000,00 kuna? 

 

Anita Lešić: 30.000,00 kuna. 

 

Nina Glumac: Postoji li nekakav drugaĉiji naĉin? Je li baš nuţno da bude preko revizije? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Koji drugi naĉin? 

 

Nina Glumac: Ne znam. Zato pitam. 

 

Anita Janĉić Lešić: Revizori su financijaši koji gledaju na koji naĉin sve treba bit provedeno, 

plaćeno, knjiţeno i tako dalje. Privatni revizori su i poslovni savjetnici. Mislim da bi to bilo 

korisno. Zato sam to stavila u Proraĉun. Iako mislim da tu postoji proraĉun intelektalnih 

usluga. Oni su defakto kao odvjetnici. To je samo povećanje samih intelektualnih usluga. Mi 

smo već 20.000,00 kuna platili odvjetniku Priţmiću jer vodi neke sporove Općine Lastovo. 

Prema tome to jesu intelektualne usluge i samo je pitanje koliko su korisne. Ako je odvjetnik 

koristan, onda nije skup. Ako ti nije koristan, onda je skup.  

 

Dino Katić: Samo bih pitao proĉelnicu. Ta revizija što je bila, koliko je radni kolektiv u 

Jedinstvenom upravnom odjelu izubio vremena na tu reviziju. 

 

Antonia Babrić: Revizija je poĉela u drugom mjesecu ove godine i trajala je do prije mjesec 

dana. Koliko nas ima, svi smo se bavili samo revizijom. Znate da nas nema puno. 
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Martina Bašić Ivĉević: Pa nije nitko naruĉio tu reviziju. 

 

Anita Lešić: To su redovne revizije. 

 

Antonia Babrić: I odnosila se samo na godinu dana, a trajala je ĉetiri mjeseca. Sad se traţi 

revizija za ĉetiri godine. Je li tako? 

 

Anita Janĉić Lešić: Da. 

 

Antonia Barbić: Ako to budemo radili, a naĉelnica tako ţeli, ne znam kako ćemo nešto drugo 

raditi. 

 

Anita Janĉić Lešić: To nije financijska revizija koja gleda sve. Nego ona koja nalazi probleme 

i predlaţe rješenje problema. 

 

Dino Katić: Ako je ta revizija bila za prošlu godinu, je li zahvatila i neke prijašnje godine? 

 

Antonia Barbić: Naravno. Sve što smo imali prije, a odnosilo se i na 2020. godinu, zahvatila 

je. 

 

Anita Lešić: Sve ono što se dogodilo u 2020. godini ili se nastavilo u njoj, oni idu unazad 

koliko treba. Sve do samog poĉetka... 

 

Antonia Barbić:...a opet Općina je, znate sigurno svi, pod istragom USKOK-a. Istraţuju se 

posebno radnje vezane za Komunalac. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Nisam znala. 

 

Anita Janĉić Lešić: Toĉno. To je jedan veliki problem. Znaĉi, postoji problem koji istraţuje 

USKOK. Da bi mi dalje znali kako se postavit prema tim financijskim problemima, koji 

postoji, treba nam struĉni savjetnik. Taj struĉni savjetnik se zove revizor, a koji će reći ovo je 

pogrešno, ovo se smije ovako, ovo se ne smije ovako. Da ne bi dalje griješili. To je svrha ove 

revizije. 

 

Gojko Antica: Ja imam jedno pitanje za tu reviziju. Ako je bila revizija prošle godine i ona je 

odradila nešto i vi ste odradili nešto. Ja mislim što se tiĉe tih stvari koje su se odradili, da se 

nema tu što puno odradit. To je riješeno, a sad moţda revizija radi nešto da nadopuni. Nema 

smisla reviziju na reviziju za iste stvari. Ako smo ovo rješili, idemo vidjeti dalje. 

 

Antonia Barbić: Naš posao se sastoji u tome da vadimo dokumente i dajemo reviziji što joj 

treba. To što smo dali onoj ne znaĉi da ova neće pitat. Revizija za ĉetiri godine oduzet će 

Jedinstvenom upravnom odjelu puno vremena. 

 

Gojko Antica: Mislim da revizija ne moţe kontrolirat reviziju. Ono što je napravljeno je 

napravljeno. 

 

Antonia Babrić: Naravno da ne moţe. 

 

Anita Lešić: Ne kontroliraju oni drţavnu reviziju. Oni kreću iz poĉetka. Rade svoju neovisno 

o drţavnoj.  
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Anita Janĉić Lešić: Oni savjetuju nas kako se postaviti prema stvarima koje su dospjele do 

USKOK-a. Ja kao osoba koja je odgovorna za financijsko poslovanje Općine, ţelim struĉan 

savjet kako dalje. Što je bilo, bilo je. To nije moje, ali kako dalje?! 

 

Dino Katić: Rekao bi dvije rijeĉi generalno. Komunicirali smo da ćemo davati podršku 

naĉelnici ĉetiri godine za ovaj mandat za projekte. Što se tiĉe ovih nekih stvar, revizije ĉetiri 

godine. Pa moţemo tako poći na reviziju prije osam pa prije dvanaest godina kako bi se našle 

neke nepravilnosti i da bi opet Općina kao pravna osoba snosila najveći teret. Tu 

najvjerojatnije ne bi bilo kaznenih djela, nego prekršajnih, i to na kraju krajeva opet snosi 

Općina. I ako gubimo godinu dana rada Jedinstvenog upravnog odjela, mislim da što se tiĉe 

tih politiĉkih obraĉuna, za to podršku ovog vijeća nećete imati, dok ćete za sve projekte imati 

našu podršku. Ja se nadam da se ovo Vijeće neće baviti prošlosti nego da ćemo mi tu energiju, 

tih godinu dana, koje bi gospoĊe i gospoĊice koje rade tu izgubile na raĉun toga, da ćemo tu 

energiju uloţit na neke projekte.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Zašto uopće USKOK kontrolira Komunalac i Općinu? 

 

Anita Lešić: Netko ga je zvao. Netko je napravio prijavu. 

 

Dino Katić: Nisam za ovo i volio bi da ovo Vijeće raspravi o tome i da donese Odluku 

hoćemo li plaćati 30.000,00 kuna reviziju ili ćemo našu energiju uloţit npr. u osnivanje nekih 

radnih tijela da bi se bavili problemima otoka Lastova. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ovako. Mislim da niste razumjeli svrhu ove privatne revizije. Privatna 

revizija je savjetodavac, koja bi trebala pomoć Općini Lastovo u greškama koje je napravila i 

da ih dalje ne radi. Znaĉi, da vidi koja su stalna dugovanja. Da vidi koja je situacija i da bi se 

moglo dalje normalno funkcionirati. Nije bitno što je bilo, nego što smo naslijedili i kako 

ćemo dalje. Prema tome, ona nije tu da bi podnijela ni kaznene ni ove ni one prijave. Ona nije 

za to. To su struĉni, ovlašteni odvjetnici koji će reći kako da se funkcionira. Da se nije dobro 

funkcioniralo oĉito je iz toga što je USKOK ovdje. Da se radilo kako treba, ne bi USKOK bio 

ovdje. Znaĉi bilo je grešaka. E sad nam treba netko struĉan. Ovdje oĉito nije bilo struĉnih 

ljudi koji su mogli to zaustaviti i reći ne. Ne smije se tako ili neću uopće govoriti zašto, ali 

oĉito se dogodilo. E ja ne bi voljela da se meni dogodi. Nego ţelim savjetodavca koji će reći 

od sada radi ovako, to je po Zakonu. 

 

Dino Katić: Razumijem. Mogu Vas pitat jedno pitanje? 

 

Anita Janĉić Lešić: Moţe. 

 

Dino Katić: Je li se uvijek u prošlosti nalaz drţavne revizije koji je došao poštivao? 

 

Anita Janĉić Lešić: Pa baš i nije. Recimo, prije deset godina smo naslijedili preveliki trošak 

na zaposlene i nakon deset godina je opet bio preveliki trošak za zaposlene. To je recimo 

jedna velika mana, koja nas prati i iz koje ćemo jako teško izaći. 

 

Dino Katić: I što bi tu trebalo? Otpustit ljude? 

 

Anita Janĉić Lešić: Ne. Nijedan revizor niti će odluĉit niti će naloţit. Odluĉit ćemo mi, a oni 

će nam reći ovo je financijska greška, ovo vam nije financijska greška.  
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Marinela Kvinta Lešić: I ne postoji nijedan drugi naĉin osim te revizije.  

 

Anita Janĉić Lešić: Koji? 

 

Antonia Barbić: Mogu reći što je ova revizija našla. Dobili smo nacrt mišljenja, ima nekih 

nepravilnosti.  

 

Nikol Škratulja: Eto. Je li se moţe to iskoristiti? 

 

Antonia Barbić: Najveća nepravilnost je to što prelazimo postotak za plaće. MeĊutim, 2011. 

je bilo isto tako samo što smo tada prelazili 18,6%, a sada za 3,5%. Znaĉi, puno je manja 

razlika. Mislim, istina i oni kad su bili tu, sve što su vidjeli da smo krivo napravili, ne zato što 

smo htjeli preskoĉit zakon ili nešto, su nas i upozoravali, kako bi neke stvari trebali raditi. 

 

Anita Janĉić Lešić: Mogu samo nešto pitat. Kako to da ova drţavna revizija nije primijetila 

ništa što je u vezi USKOK-a. 

 

Antonia Barbić: Zato što su znali da USKOK provodi postupak. 

 

Anita Janĉić Lešić: Znam da su znali, ali oni nisu ništa od toga našli. Oni rade financijsku 

reviziju. Razlikujte financijsku od poslovne revizije. Recimo, poduzeće Komunalac nema 

zaposlenog šefa raĉunovodstva. To je kazneno djelo. Ja sam naloţila direktorici, a ona je dala 

natjeĉaj za šefa raĉunovodstva ili za uzimanje firme koja će vodit raĉunovodstvo i potpisivat 

proraĉun. To je kazneno djelo koje se vrši osam godina. Igrom sluĉaja, ja to znam jer to znaju 

manje-više svi. MeĊutim, postoje neki detalji koje ja ne znam jer ih ne mogu znat i ja bi 

voljela struĉnog ĉovjeka koji će me na to upozorit, da jednostavno te neke stvari ispravimo. 

 

Dino Katić: I cijena toga je da godinu dana stagnacije… 

 

Anita Janĉić Lešić:...nije godinu dana stagnacija.  

 

Martina Baĉić Ivĉević: Ne znam ĉega se bojiš Dino. 

 

Dino Katić: Ja kao osoba koja sudjelujem u nekom, moţemo reći tako, javnom ţivotu 

Lastova, meni je od interesa da imam Općinu Lastovo kao servis i to bi trebalo biti svim 

udrugama na Lastovu. Ako se zaposlenici Upravnog odjela bave s tim dvanaest mjeseci, onda 

nema nikakvog posla. Ja vas razumijem da ţelite zaštiti sebe, kao duţnosnik… 

 

Anita Janĉić Lešić:...toĉno, koja odgovara za financijsko stanje Općine. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ali ne radi se o nikakvom obraĉunu. Ja ne vidim da je tu nekakav 

obraĉun. 

 

Dino Katić: Ne nije obraĉun. Naĉelnica, ako se ţeli zaštiti, postoje jeftiniji naĉin. 

 

Anita Janĉić Lešić: Reci mi ga. Koji? 

 

Dino Katić: Vi osobno, kao naĉelnica, podnesete kaznene prijave. 
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Anita Janĉić Lešić: Ne govorim o kaznenim prijavama nego o pravilnom radu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Kaznenu prijavu za što? 

 

Dino Katić: Pa ako je uoĉila neke nepravilnosti, onda je ona duţna podnijeti kaznenu prijavu. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ne. Ja sam duţna to ispravit. Ja sam duţna Lucijani naloţit, bez obzira 

koliko koštalo to Komunalac, da naĊe šefa raĉunovodstva, a to je najviše odnos Općine i 

Komunalca. 

 

Gojko Antica: Koliko znam svaki novi ravnatelj, naĉelnik je duţan, po sluţbenoj duţnosti, 

znaĉi to je njegova duţnost da prijavi nepravilnosti. Ne zato da bi se osvećivao ili ne znam 

što, nego da ispravi nepravilnosti i sebe prvenstveno zaštiti, i nas. I mi smo tu. Ja ću danas 

sutra dizat ruku za nešto za što moţda nisam svjestan da krivo diţem ruku i sad ne znam da to 

traje godinu dana, dvije, mjesec, ali ako su neke nepravilnosti, ona je duţna to odraditi. Ja ne 

znam druge detalje. 

 

Anita Lešić: Ja govorim o onome što je bilo. Ne znam što će biti. Oni su najprije poĉeli radit 

iz Dubrovnika. To je glupi dosadni posao. Tipa skenirati pola raĉuna. To je uţasno sporo. 

Uzima ti vrijeme. Samo je to pitanje, ništa drugo. Takav posao oduzima vrijeme, ništa drugo. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja mislim da je Komunalac u banani teškoj i Vodovod i da bi bilo 

dobro da dobijemo nekakav poslovni savjet da dovedemo to konaĉno u red. To poslovanje 

Komunalca. Ovo nema smisla. Svake godine sve gore i gore. Ako nama netko moţe pomoć 

da se to poslovanje dovede u red. Zašto ne?! Mislim da tu nema nikakvog obraĉuna. To je baš 

ĉisto ono, stavljanje na list papira. 

 

Anita Janĉić Lešić: Mi smo Komunalcu duţni. Razumijete li da mi ne moţemo optuţivati 

Komunalac? Mi smo Komunalcu duţni. Općina nije plaćala Komunalcu ono što Komunalac 

napravi. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Evo ja kao laik znam da je Komunalac primio potporu koju je zadrţao 

jer nije imamo novaca vjerovatno za plaće i onda nije proslijedio tu potporu, ali takve 

poslovne odluke su pogrešne. 

 

Dino Katić: Jesu. Ima tamo pogrešnih odluka starih koliko godina? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Trebamo se truditi popraviti taj naĉin. 

 

Dino Katić: Znaĉi treba napraviti reviziju od kada? 

 

Anita Janĉić Lešić: Ne, nego snimiti stanje da bi se moglo ići dalje. Netko struĉan mora 

snimiti stanje. 

 

Dino Katić: Je li drţavna revizija snimila stanje? 

 

Anita Janĉić Lešić: Snimila je samo financijsko knjiţene, ona ne ulazi u ove odluke. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Mislim da si pogrešno percipira da je to pokušaj nekakvih obraĉuna.  
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Dino Katić: Mislim da postoje drugaĉiji naĉin za savjetovanje. Postoje zakoni. Mislim da je to 

trošak i uzalud izgubljenih godinu dana, deset mjeseci. 

 

Anita Janĉić Lešić: Mislim da je to jedno mjesec dana posla. To je jedno, zato što privatnici i 

rade drugaĉije. Drugo, takve revizije zovu privatnici u svoje firme. Te revizorske kuće rade u 

pravilu za privatnike, koji ih zovu u svoje firme da im pomognu u organiziranju poslovanja, 

gdje griješe. A mi to trebamo i za Općinu i za Komunalac. Pogotovo za taj odnos gdje je 

Općina u principu dosta oštetila Komunalac i moramo izvući dugove, da bi ih mogli polako 

rješavati. 

 

Nina Glumac: Koje su posljedice? Je li oni kaţu greške su vam bile te i napravite to i to ili oni 

pošalju novĉanu? 

 

Anita Janĉić Lešić: Oni kaţu imaš ovaj i ovaj problem. Ako napraviš ovo to će te koštati 

toliko, ako napraviš ovo to će te koštati toliko. 

 

Nina Glumac: Što je sa stvarima koje su se napravile? Hoće li reći to je bila greška, sad 

trebate reagirati? 

 

Anita Janĉić Lešić: Gotovo je. Što je bilo je bilo.  

 

Dino Katić: Mora netko biti odgovoran. 

 

Nina Glumac: Meni to nije logika. Da će reći ovdje ste pogriješili, ovo ste radili npr. 

protuzakonito, ali ok nema veze, nemojte više vi to radit.  

 

Anita Janĉić Lešić: Kad uzmeš odvjetnika. To je odvjetnik. Koji je poslovnjak i financijaš i 

on ti gleda tvoje poslovanje i daje ti savjete. 

 

Nina Glumac: To u prošlosti kako… 

 

Anita Janĉić Lešić:...imaš dug i riješi dug na taj i na taj naĉin. Na ovaj naĉin moţeš, na ovaj 

naĉin ne moţeš. Razumiješ? 

 

Nina Glumac: Razumijem. Mene brine stvari koje će oni pronaći, da se tako izrazim, kolika 

će posljedica biti. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Pa je li bi ti to voljela znat? 

 

Nina Glumac: Pa bi, ali opet da na kraju ispadne neka velika cifra, ne bi voljela znat. 

 

Dino Katić: Martina, ti govoriš o financijskom poslovanju Komunalca. Komunalac ima svog 

direktora, koji podnosi financijsko izvješće o radu. Znaĉi, ako je poslovanje Komunalca loše, 

treba izbaciti natjeĉaj i zaposlit novog direktora. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ako je poslovanje Komunalca loše jer smo mu duţni pola miliona kuna, a 

mi smo, Općinsko vijeće je Skupština društva i odgovorna je za to da Komunalac ne posluje 

kako treba i da mu plaća svoje dugove. Ne moţemo mi optuţivat drugoga za naše greške. Ja 

to ne ţelim radit. 
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Dino Katić: Zakljuĉujem ovu raspravu. Na koordinaciji smo naĉelnica i ja iskordinirali sve 

stavke Izmjena i dopuna Proraĉuna. O reviziji nije bilo govora. Meni je to iznenaĊenje. Dajem 

prijedlog da se izglasaju Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu bez te 

stavke ĉetverogodišnje revizije. Najprije stavljam na glasovanje prijedlog Izmjena i dopuna 

Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu sa stavkom ĉetverogodišnje revizije. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se sa tri glasa „za“, 

jednim glasom „protiv“ i tri glasa „suzdrţan“ ne donose Izmjene i dopuna Proraĉuna Općine 

Lastovo za 2021. godinu. 

 

Nakon izmijenjenog prijedloga Izmjena i dopuna Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu, 

predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje izmijenjeni prijedlog Izmjena i dopuna 

Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se sa ĉetiri glasa „za“ i 

tri glasa „protiv“ donose  

 

Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu  
(u privitku). 

 

Anita Janĉić Lešić: Mogu ja nešto reći. Tko je financijski odgovoran za poslovanje Općine? 

Tko bi trebao odluĉivat o informacijama, toĉnosti koje će dobiti za daljnje poslovanje 

Općine? Vi ste mi to onemogućili. 

 

Dino Katić: To je vaše mišljenje. 

 

Carl Ivelja: Postavit ću pitanje proĉelnici. Vi tvrdite da ste izgubili pet mjeseci? 

 

Antonia Barbić: Ĉetiri mjeseca. 

 

Carl Ivelja: Ĉetiri mjeseca rada zbog revizije. Je li to znaĉi da ste izgubili ĉetiri mjeseca, sve 

radne dane, svih osam sati, na reviziju. 

 

Antonia Barbić: Da. Većinu vremena svaki dan na reviziju. Ĉetiri mjeseca, svi zaposlenici.  

 

Dino Katić: Pa o tome se radi. Je li to luksuz za Općinu Lastovo? 

 

Carl Ivelja: Ja sam radio u drţavnu sluţbu većinu svog ţivota. Imao sam i te revizije i 

inventure, primopredaje svaki tjedan. To se mora odraditi. Jer ja ne moram vjerovat nekome. 

Ne da ne moram vjerovati, nego to je za moje dobro. On meni ostavlja u takvom stanju brod, 

a na kraju se ispostavi da nije u takvom stanju brod i poslije toga se dogaĊa da ja moram 

ispaštati radi grešaka onoga prije mene. To su te revizije. Mislim ja sam dobro sad razumio. 

Nisam znao o kakvim vi revizijama priĉate, ali ona govori da je to savjetodavna revizija, 

znaĉi upućivanje u rad. Nemojte raditi tako, radite ovako. Nije to revizija, USKOK i tako 

dalje. To je nešto sasvim drugo. Ovo je bila financijska revizija, a ovo bi bila savjetodavna. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Dobro, izglasali su bez revizije, ali smiješni su razlozi. 

 

AD 2. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALAC 

D.O.O. ZA RAZDOBLJE 01.01.2020. DO 31.12.2020. GODINE 
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Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Lucijani Barbić direktorici trgovaĉkog društva Komunalca 

d.o.o. i Vodovod i odvodnja d.o.o. 

Lucijana Barbić: Dobar dan, krenut ćemo s Komunalcem. Kao što vidimo u prošloj godini je 

zbog pandemije i svega što nosi s njom, bili znatno smanjeni prihodi. Rashodi su takoĊer bili 

smanjeni, ali je bilo vanrednih rashoda. Obrazloţit ću ih kad doĊemo po radnim jedinicama. 

RJ Vodovod sam stavila ĉisto jer je tu u 2019. bilo pola godine pa sam je ostavila, a u 2020. 

godini nije bilo nikakvih prihoda ni rashoda jer smo vodovod predali NPKLM-u. Da se vratim 

jer sam slušala raspravu od malo prije. Da razjasnim onima koji ne znaju što USKOK 

istraţuje. Znaĉi, USKOK istraţuje trenutak kada je Vodovod i odvodnja d.o.o. poĉela dobivati 

raĉune od NPKLM-a za primljenu vodu, a Komunalac je izdavao raĉune graĊanima za istu tu 

vodu, a izmeĊu Vodovoda i odvodnje d.o.o. i Komunalca nije bilo meĊusobnih raĉuna. U 

trenutku kada sam ja došla na mjesto direktora, sam potpisala ugovor izmeĊu trgovaĉkog 

društva Vodovod i odvodnja d.o.o. i Komunalca. Prema ugovoru ispostavljala fakture vode od 

Vodovoda i odvodnje Komunalcu. Dakle, to istraţuje USKOK da ne mislite tko zna što. 

Idemo dalje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li se zna koje je to godine bilo? 

 

Lucija Barbić: 2018. godine kada sam ja došla na mjesto direktora. RJ prijevoz – tu se prihodi 

odnose iskljuĉivo na sufinanciranje Ministarstva prema Komunalcu, jer nismo imali prijevoz 

koji smo mi trebali prebacivati firmi koja radi to. MeĊutim, nismo ispoštovali sve jer nisam 

mogla zbog x razloga. Mogu to obrazlagati. Ne znam, u trenutku kada su došla od 

Ministarstva sredstva bile su mi upitne koncesije za luku Ubli. Na koju kada se javim moraju 

mi doprinosi i porezi biti na nuli. Moram prema Ţupanijskoj luĉkoj upravu biti na nuli sa 

svim dugovima i to sam morala isforsirati i poplaćati sve. Istovremeno mi je Ţupanijska luĉka 

uprava izdala natjeĉaj u petom mjesecu, a u ĉetvrtom mjesecu mi poslala raĉune za 2020. i 

2021. godinu. Tako da me je dobro sredila, ali sam isto uspjela poplaćati sve. To ću 

obrazloţiti kad doĊemo na to. RJ luka Ubli – dakle, puno se priĉalo o luci Ubli i zašto je 

Komunalac izgubio koncesiju za luku Ubli. U luci Ubli postoje tri koncesije, apsolutno 

razliĉite. Jedna je za privez i odvez broda. Druga je za odvoz smeća i treća je za vodu i struju. 

Znaĉi, za svaku koncesiju se potpisuje posebno ugovor i posebno se daju ponude prema 

Ţupanijskoj luĉkoj upravi... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...oprosti što te prekidam. Do sada je Komunalac imao sve te tri 

koncesije? 

 

Lucijana Barbić: Do sada je imao sve tri, a sada više nema za privez i odvez broda. Dakle za 

privez i odvez je najskuplja koncesija, iako donosi realno najmanje prihoda. Zašto?! Ja sam 

izvadila ovdje prihode za 2020. godinu samo za privez. Prihod od koncesije je varljiv iznos, 

355.000,00 kuna. 355.000,00 kuna je iznos za sve tri koncesije. Prihod od sve tri koncesije. 

Prihod od priveza je prihod 156.000,00 kuna, tu idu svi ovi troškovi, plaće. Prihod od smeća 

je 135.000,00 kuna, što mi tako i tako ĉovjek vozi i odvozi smeće. Od elektriĉne energije je 

52.000,00 kuna, za što nemam nikakvog troška. Znaĉi, kada sam se javljala na koncesiju koja 

je poĉetna cifra 40.000,00 kuna + 10% od ostvarenih prihoda u toj godini. Znaĉi, ako stavim 

ĉisto poĉetnu cijenu koju ja moram platiti ţupaniji to je 40.000,00 kuna fiksno plus dodatnih 

15.000,00 kuna. To je trošak samo za ţupaniju. Plus plaća dva djelatnika. Zašto dva 

djelatnika?! Jer mi je brod Korĉula do sada insistirao na dva privezivaĉa, a sad je misteriozno 

dovoljan jedan. Misteriozno. Znaĉi, ĉovjek koji je ponudio po mojoj raĉunici, pošao je 

svjesno u minus od minimum od 20.000,00 kuna. Ja to tvrdim odgovorno ako bude sve po 



11 

 

zakonu. Govorim ako mu ţupanija naplati ovu varijabilnu cijenu. Znaĉi, fiksnu plus 

varijabilnu. Ako on prikaţe toĉan prihod i obraĉuna mu se na toĉan prihod postotak koji je 

ponudio od 15%. Jesmo li se razumjeli?! Zadrţali smo koncesiju za smeće, za struju i vodu. 

Što je meni bilo jako bitno. Tako da ćemo mi tu biti u priliĉnom plusu jer naplaćujemo to tako 

i tako. Plus moram naglasiti da ţupanija diktira naplatu svega prema Jadroliniji. Ja ne mogu 

doći i reći od danas to poskupljuje 100%, ne. Za katamaran, operacija privez/odvez košta 

100,00 kuna, a za brod, operacija privez/odvez košta 200,00 kuna. Kada doĊe, a ako ne doĊe 

za taj dan je 0,00 kuna, a ja ĉovjeka plaćam. Jeste me razumjeli? 

 

Dino Katić: Da. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ako ne doĊe brod... 

 

Lucijana Barbić:...ako brod ne doĊe, meni Jadrolinija za taj dan ne plaća. 

 

Nikol Škratulja: A treba platiti radnika.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Shvaćam, radnik je na plaći svaki dan.  

 

Dino Katić: Skupi se dana.  

 

Lucijana Barbić: Da, pogotovo zimi.  

 

Carl Ivelja: Ne moţeš tu napraviti ništa.   

 

Lucijana Barbić: Da, ja samo objašnjavam kakvu sam ponudu dala prema ţupaniji, a da s 

privezom i odvezom budem na nuli. Na ĉistoj nuli. MeĊutim, on je dao više. Ne razumijem iz 

kojih razloga, ali vjerojatno ima nekakva poznanstva. Ne znam što reći.  

 

Carl Ivelja: Evo sada ne plaća drugoga radnika koji bi trebao biti.  

 

Lucijana Barbić: Sada Korĉula misteriozno ne treba drugoga privezivaĉa, a prema meni su išli 

preko ţupanije i direktora Jadrolinije, insistirati na drugom privezivaĉu. RJ graĊevinska grupa 

je prošle godine dobro radila. Ostali smo na jednom radniku. MeĊutim, ja radim svakakve 

kombinacije. Tako da smo odradili nekoliko poslova i za Općinu, Omladinac i za crkvu. Tako 

da je ovo u redu. RJ ĉistoća- e sad...radna jedinica ĉistoća je prošle godine naplatila manje 

prihode iz dobro znanih razloga. Troškovi su bili veći, u smislu da sam prošle godine, znaĉi, 

morala dovesti buldoţera ĉiji je prijevoz i rad došlo oko cca 50.000,00 kuna... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...gdje ti je to navedeno? 

 

Lucijana Barbić: To ti je u proizvodnim troškovima.  

 

Martina Bašić Ivĉević: 150.000,00 kuna? 

 

Lucijana Barbić: Da. TakoĊer sam imala i dva velika kvara auta. To je to. Ne znam što više da 

reĉem o tome.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Amortizacija... 
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Lucijana Barbić:...tako ne znam, dogodine, bilo bi bilo pametno pošto smo izgubili privez i 

odvez, jer ovdje ne spada prihod od luke Ubli za smeće, nego ga stavljam u radnu jedinicu 

luka Ubli. Kada bi... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...onda ćemo micati luku Ubli? 

 

Lucijana Barbić: Ne, nego ne znam da li bi bilo pametnije da dogodine ne prikazujem luku 

Ubli kao radnu jedinicu jer više neću imati ni zaposlenika ni ništa. Bilo bi dobro da taj prihod 

pokaţem u radnu jedinicu ĉistoća i onda će to biti puno manja razlika. TakoĊer sam već 

razgovarala s naĉelnicom o tome. Mislim da ćemo morati ići u abnormalno povećanje cijena 

smeća i zbog zakona i zbog malih... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...što znaĉi abnormalnih povećanja cijena? 

 

Lucijana Barbić: 20 godina se nije mijenjala cijena smeća. Neće se više moći ovako 

naplaćivati po osobi. Iako će se opet sve svesti po osobi. Ne na ovakav naĉin. Vidjet ću kako 

će to napraviti Vela Luka ili Korĉula. Savjetovat ću se s njima na koji će oni to naĉin odraditi. 

Vidjet ću s najbliţima nama na koji su oni to naĉin i koliko povećali. Nije toliko ni bitno 

povećanje cijene ljudima. Koliko mi je bitno povećanje, recimo, restoranima, hotelu, 

iznajmljivaĉima... Koji su pravi zagaĊivaĉi jer jedan veliki restoran na Lastovu plaća 650,00 

kuna + PDV mjeseĉno. Iskljuĉivo samo ljeti, a on napravi dnevno, bez pretjerivanja, 6-7 

kontejnera punih smeća. Mislim da to nije ni u redu... 

 

Nikol Škratulja:...zašto se to ne naplaćuje po kontejneru? To se tako radi vani. 

 

Lucijana Barbić:...po kontejneru ćemo. Samo što ćemo moţda, onda upasti u zamku. Što ću ja 

morati pozvati svakoga od njih i pitati ih koliko ćeš ti kontejnera i koliko ćeš puta da ti se 

sedmiĉno prazne... 

 

Nikol Škratulja:...tako i rade... 

 

Lucijana Barbić:...da, meĊutim, on će reći meni je dovoljan jedan.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Gdje će stati ti kontejneri? 

 

Lucijana Barbić: Gdje su i do sada stali.  

 

Nikol Škratulja: Da, ali je ovo samo njegov... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...to ti samo zbog naplate... 

 

Lucijana Barbić:...da, ali onda se ide u raĉunicu ako je tu u okolini pet kuća i jedan restoran, 

ide se u procjenu. Taj restoran puni ¾ kontejnera, a ostali ¼ i onda se tako rasporeĊuje taj 

obraĉun.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja nisam protiv povećanja i svjesna sam da smeće trebamo odnijet. Ja 

recimo, kao jedan obrtnik sam u situaciji, ja neman restoran, imam kafić i svaku veĉer 

iznesem 5 velikih kesa smeća. Idem u Jurjevu puno. Idem ispred hotela puno. Kako vozim 

radnicu u Selo, obiĊem sve kontejnere kako bi iskrcala to smeće. Ja nisam protiv povećanja, 

ali treba onda i sve drugo nekako regulirati da se to moţe stvarno negdje odloţiti.  
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Nikol Škratulja: Ovdje ćeš imati svoj kontejner.  

 

Lucijana Barbić:...mislim da... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...moram ga negdje moći iskrcati. Ja znam da je to velika koliĉina, ali 

sve to povlaĉi jedno s drugim. Nije problem cijena. Ja ću platiti smeće, ali ga ja moram negdje 

ostaviti. Ja sam ga sinoć ostavila kraj kontejnera i skoro sam poĉela plakati od muke jer je 

došlo odmah pet maĉaka iza mene, ali nisam imala gdje s njim. 

 

Carl Ivelja: Nikad se nisu bolje praznili i ĉistili kontejneri nego ove godine.  

 

Nikol Škratulja: Ove godine je stvarno redovito.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Je, ali su pretrpani.  

 

Lucijana Barbić: Mislim da se nema što reći za kontejnere.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Je, ali kada ja ponesem iza posla su pretrpani.  

 

Gojko Antica: Ima jedna problem koji će se ako doĊe do reciklaţe i kada ljudi razvrstavaju 

otpad... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...puno je tu pitanja i problema... 

 

Gojko Antica:...i onda će ljudi poĉet razvrstavati otpad i automatski će smanjit napor na 

kontejner. Ja se iskreno tako nadam i onda ćeš mu povećati odvoz. Malo će tu biti problem. 

To je malo škakljivo, ali nam je tako.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Je, ima tu puno pitanja.  

 

Lucijana Barbić: Trebat ćemo se boriti s time. Što ću ja sada?! Treba poĉeti i... 

 

Gojko Antica:...ako ĉovjek razvrsta nekih 50-70% svoga smeća, a ti si mu duplo povećala 

smeće, ispast će smiješno. Radit će ljudi despete. Ne znam što će biti.  

 

Lucijana Barbić: A mislim... 

 

Gojko Antica:...neće ti razvrstavati ili... 

 

Lucijana Barbić:...ne mora razvrstavati, pa će plaćati sve veću i veću cifru. Što ću ja tu sada?! 

 

Gojko Antica: Treba tu dobro dogovoriti što i kako.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Ima tu puno stavaka koje treba utvrditi. 

 

Anita Janĉić Lešić: Prvo treba stvoriti uvijete da se razvrstava smeće i kad se stvore da postoji 

reciklaţno dvorište, da postoje ove druge stvari – kamion za odvoz smeće i tako dalje. Kada 

se stvore uvjeti onda treba krenuti u to. Treba se dogovoriti koji model, vidjeti kako drugi 

rade i pokušati naći najbolje rješenje.  
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Marinela Kvinta Lešić: Teško ćemo naći model s kojim će svi biti zadovoljni.  

 

Gojko Antica: Mora sada poskupiti odreĊeni postotak i onda postepeno smanjivati u odnosu 

koliko razvrstavaju. 

  

Anita Janĉić Lešić: Neke stvari nisu bile dobro definirane. Ja imam ordinaciju koja se sastoji 

od 3 prostorije, a kancelarija je za koju plaćam 270,00 kuna mjeseĉno. 

 

Gojko Antica: Ja sam kao ambulanta plaćao 200,00 kuna, a nisam imamo ništa smeća.    

 

Lucijana Barbić: To je za dva mjeseca, a ne mjeseĉno.  

 

Anita Janĉić Lešić: To nije jedan ĉovjek doma ili... 

 

Lucijana Barbić:...razlika je, je li je jedan ili dva mjeseca. 

 

Anita Janĉić Lešić:  Nije isto jedan ured ili jedan restoran. 

 

Lucijana Barbić: Ja sam rekla da se trebaju povećati cijene, ali ne svima jednako nego 

uskladiti... 

 

Anita Janĉić Lešić:...prema stvaranju smeća. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Po onome koliko odvoziš. 

 

Lucijana Barbić: To je to... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...trebalo bi imati savjetnika koji zna te svari da moţe pomoći.  

 

Nikol Škratulja: Ne bi on pomogao u tom pitanju jer to treba naplatiti ili po kontejneru ili... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...vezano za zakonsku osnovu.  

 

Dino Katić: Udaljili smo se od trenutne toĉke. Molim Vas da se pridrţavate dnevnog reda. 

 

Lucijana Barbić: RJ Pekara – ovdje vidite dolje na dnu koliko se smanjila proizvodnja u 2020. 

godini. Ja tu ne mogu utjecati na pojedince niti na trgovine. Razmišljala sam dosta zašto se 

smanjilo bez obzira na pandemiju i sve... 

 

Anita Janĉić Lešić:...moţda je zbog sezone... 

 

Lucijana Barbić:...nije. Ljudi su sami pekli kruh i ne znam što sve ne. MeĊutim, tu su trgovine 

koje moraju... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...povećali su one svoj kruh. 

 

Lucijana Barbić: Moraju prodati odreĊenu koliĉinu svoga kruha, tako da. Hotel isto ne ţeli 

uzimati kruh.  
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Anita Janĉić Lešić: A ovo ljeto? 

 

Lucijana Barbić: Ovo ljeto još uvijek nismo dostigli 2019. godinu.  

 

Anita Janĉić Lešić: Trebali smo po sezoni... 

 

Lucijana Barbić:...nismo. 

 

Anita Janĉić Lešić: Trebali smo jer mi se ĉini da je otprilike isto. 

 

Nikol Škratulja: Studenac ima svoj kruh. 

 

Gojko Antica: Pivac isto. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Oni ujutro u 8 sati, kada doĊe kruh u Pivca, već nakon uru vremena 

oni nemaju kruha. Ne naruĉuju od Komunalca velike koliĉine jer imaju svoj, koji je loš. 

 

Lucijana Barbić: To je to za Komunalac. Za Vodovod vam nemam što govorit jer u prošloj 

godini... 

 

Dino Katić: Hoćemo li prvo riješit Komunalac? 

 

Lucijana Barbić: U redu, moţe. Oprosti. 

  

Dino Katić: Luce, hvala.  

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Dino Katić: U Izvješću vidim razliku prihoda i rashoda u odnosu na prethodno izvješće. 

Moţeš li nam ukratko objasniti zbog ĉega je do toga došlo? 

 

Lucijana Barbić: Zaboravio si zašto je do toga došlo. Prošle godine je bio ovoliki veliki 

gubitak samo zbog jednog razloga. U 2019. je Vodovod i odvodnja fakturirao raĉune vode 

Komunalcu za godinu i po... 

 

Dino Katić:...sjećam se toga... 

 

Lucijana Barbić:...zato je ovolika abnormalna razlika. Tada sam objasnila zašto i kako.  

 

Dino Katić: U redu. Ima li još netko pitanja? 

 

Lucijana Barbić: Samo je amortizacija 124.000,00 kuna. Tako da smo po meni dobro izvukli 

godinu. 

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i utvrĊuje da se Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog 

društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2020. do 31.12.2020. godine prima na znanje. 

  

AD 3.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALCA D.O.O. ZA 2020. GODINU 
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Kako nije bilo rasprave, predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje Odluku o utvrĊivanju 

godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi 

 

Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Komunalac 

d.o.o. za 2020. godinu (u prilogu). 

 

AD 3.2. ODLUKA O POKRIĆU GUBITKA TRGOVAĈKOG DRUŠTVA 

KOMUNALAC D.O.O. ZA 2020. GODINU 

  

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje Odluku o pokriću 

gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi 

 

Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. godinu (u 

prilog). 

 

AD 4. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA RAZDOBLJE OD 01.01.2020. DO 31.12.2020. 

GODINE 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Lucijani Barbić direktorici trgovaĉkog društva Vodovod i 

odvodnja Lastovo d.o.o.. 

 

Lucijana Barbić: Nemam tu puno priĉati o ovome. Vodovod i odvodnja nisu imali nikakvih 

prihoda ni rashoda u prošloj godini.  

 

Anita Janĉić Lešić: Moţeš li molim te zbog novih vijećnika objasniti status poduzeća? 

 

Lucijana Barbić: Vodovod i odvodnja je duţna NPKLM d.o.o. cca milijun kuna. Nisam se baš 

pripremila za ovo pa vam ne mogu reći toĉan iznos. Uglavnom, Općina Lastovo je potpisala s 

NPKLM-om ugovor i plaća mjeseĉne iznose duga. Koje će se na kraju Ugovorom o cesiji 

kompenzirati i zatvoriti na ime Općine dugovanja, odnosno minusa Vodovoda i odvodnje. 

Općina neće davati Vodovodu i odvodnji i pokrivati gubitke, nego će se cesijom zatvarati ovo 

što Općina daje NPKLM-u.  

 

Anita Janĉić Lešić: Evo samo da pojasnim. Postoji poduzeće Komunalac, a Općina je 

osnovala poduzeće Vodovod prije 5-6 godina. Tada je to poduzeće kupovalo vodu od 

NPKLM-a, ali je Komunalac naplaćivao. To poduzeće je došlo u veliki dug. 

 

Gojko Antica: Kako je došlo do toga? 

 

Anita Janĉić Lešić: Zato što je imao rashode, a nije imao prihode. Kupovao je vodu, a 

Komunalac je prodavao i naplaćivao.  

 

Gojko Antica: Kakav je to ugovor izmeĊu dva poduzeća? 
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Lucijana Barbić: Nije bilo nikakvog ugovora do trenutka kada ja nisam potpisala ugovor 

izmeĊu te dvije firme.  

 

Gojko Antica: Ja ću tebi davati vodu i ti ćeš je naplaćivati, a ti meni nećeš dati ništa? 

 

Lucijana Barbić: Ne. Nisi dobro razumio. Vodovod i odvodnja je osnovan prvenstveno zato 

što su prema zakonu Hrvatske vode i Ministarstvo prestali sufinancirati bilo kakve projekte 

jer je zakon napisan da smije postojati samo jedan ţupanijski vodovod.  

 

Gojko Antica: To mi je jasno.  

 

Lucijana Barbić: Što znaĉi da bi mogli završiti projekte Općina je otvorila Vodovod i 

odvodnju. Pošto se Vodovod i odvodnja bavila s vodom ili je to bilo politiĉki, a ja u to neću 

ulaziti...dopusti da dovršim, pa ćeš pitati. Koji razlozi su bili, ne znam . Vodovod i odvodnja 

je potpisala ugovor s NPKLM-om o kupnji vode. 

 

Gojko Antica: Dobro.  

 

Lucijana Barbić: Istovremeno, Vodovod i odvodnja nije potpisala nikakav ugovor niti 

meĊusobne odnose s Komunalcem, a Komunalac je dalje naplaćivao vodu od graĊana i firmi. 

Je li razumiješ? 

 

Gojko Antica: Da... 

 

Anita Janĉić Lešić:...i to poduzeće je imalo rashode i nije naplaćivao vodu... 

 

Lucijana Barbić:..a Komunalac je imao prihode i to je to.  

 

Gojko Antica: Tko je bio direktor Vodovoda i odvodnje? 

 

Lucijana Barbić: Luĉijano.  

 

Gojko Antica: Tko je bio direktor Komunalca? 

 

Lucijana Barbić: Luĉijano.  

 

Gojko Antica: Zašto to nije Komunalac preuzeo na sebe? 

 

Lucijana Barbić: Ne znam, pitaj ga. 

 

Anita Janĉić Lešić: Nije vaţno zašto.  

 

Lucijana Barbić: On je išao s logikom da ako već jedno poduzeće mora potonuti jer su oni 

bezobrazno puno naplaćivali vodu. Ako već jedno poduzeće mora potonuti, bolje da potpne 

Vodovod i odvodnja nego Komunalac.  

 

Gojko Antica: Iako sam laik, razumijem. Najprije cijela instalacija od vode je bila katastrofa... 

 

Anita Janĉić Lešić:...dobro to se prije radilo... 
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Gojko Antica:...ali mi nije jasno da jedan direktor ima dva poduzeća, a da se nije to moglo 

staviti u jedno.  

 

Anita Janĉić Lešić: To sada trenutno nije apsolutno relevantno, relevantno je da su postojala 

dva poduzeća te da je jedno poduzeće kupovalo, a drugo prodavalo. To su dva potpuno 

razliĉita pravna subjekta i to je izrazito protuzakonita radnja. Na taj naĉin... 

 

Gojko Antica:...svjesno ideš... 

 

Anita Janĉić Lešić:...naravno da je svjesno. Poduzeće Vodovod je nagomilalo ogroman dug 

koji je bio oko milijun i po kuna... 

 

Lucijana Barbić:...tako nešto.. 

 

Anita Janĉić Lešić:..i pošto je prelaskom vodovoda u NPKLM, mi više nismo dio već 

suvlasnici... 

 

Carl Ivelja:...u kolikom postotku?  

 

Anita Janĉić Lešić: Ĉini mi se 8%. To je regionalni vodovod Neretva-Prelješac-Koruĉula- 

Lastovo, a mi smo suvlasnici. Sve je prešlo kod njih. Ostalo je poduzeće Vodovod u dugu. 

Općina Lastovo je s NPKLM Vodovod potpisala Ugovor da će svaki mjesec plaćati 11.500,00 

kuna duga vode. Općina je još duţna 1.200.000,00 kuna na ime vode.  

 

Gojko Antica: Na koliko je to godina?  

 

Anita Janĉić Lešić: Na deset godina će Općina plaćati dug vode, a što je 130.000,00 kuna 

godine.  

 

Carl Ivelja: Pretpostavljam da tu idu i kamate.  

 

Lucijana Barbić: Nema kamate.  

 

Anita Janĉić Lešić: Takav je dogovor. To je nešto prestrašno. To je ovako kao da sada 

Studenac nabavlja ĉokoladu od Kraša, a onda osnuje poduzeće Agrokor koje prodaje 

ĉokoladu i Studenac gomila dugove, a ovaj prodaje i uzima novac. To je strašno. Kada je 

Lucijana došla napravila je ugovor jer se moţe, izmeĊu dva poduzeće potpisala ugovor. To se 

moţe i to je legalno. Jedno poduzeće kupuje, a Komunalac njemu radi uslugu naplate vode i 

uzima 5%.  

 

Carl Ivelja: Uopće ne razumijem zašto se išlo na to rješenje.  

 

Gojko Antica: Meni isto nije jasno.  

 

Carl Ivelja: Koja je bila svrha tog rješenja? 

 

Anita Janĉić Lešić: Ispumpalo se milijun i po kuna.  

 

Carl Ivelja: Koje mi svejedno sada moramo platiti. Nismo napravili ništa dobro.  
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Anita Janĉić Lešić: Napravila se ogromna šteta.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i utvrĊuje da se Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog 

društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za razdoblje 01.01.2020. do 31.12.2020. godine 

prima na znanje. 

 

AD 4.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA 2020. 

GODINU 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje Odluku o utvrĊivanju 

godišnjih financijskih trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2020. 

godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se sa šest glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi 

 

Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Vodovod i 

odvodnja Lastovo d.o.o. za 2020. godinu (u prilogu). 

 

AD 5. KOMUNALAC – PLATEŢNA GARANCIJA 
 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Aniti Janĉić Lešić općinskoj naĉelnici. 

 

Anita Janĉić Lešić: Općina Lastovo kao organizator i odgovorna za zbrinjavanje otpada na 

njenom teritoriju mora dati garanciju da će se odlagalište Sozanj po zatvaranju sanirati i... 

 

Lucijana Barbić:...oprosti. Mi smo prošle godine krenuli u izradu dozvole za gospodarenje 

otpada i zbog toga je ovo... 

 

Anita Janĉić Lešić:...doći ću do toga. Znaĉi, pošto je to naša obaveza moramo dati garanciju 

da ćemo to odlagalište sanirati da bi Komunalac od ţupanije dobio dozvolu za gospodarenje 

otpadom za odlaganje na Soznju. Ta garancija je već dana u prošlom sazivu, odnosno dana je 

ovlast naĉelniku da napravi garanciju, ali nije prihvaćena jer je to obaveza vijeća. Prema tome 

bi Vijeće trebalo donijeti odluku da će sanirati i financirati. Struka je procijenila da je to 4 

milijuna kuna. Ovaj kompaktor kojega ćemo kupiti spada u tu sanaciju. Kompaktor će 90% 

financirati Ministarstvo gospodarstva i odrţivog razvoja... 

 

Lucijana Barbić:..zar nije Fond? 

 

Antonia Barbić: Rekli ste Ministarstvo.  

 

Anita Janĉić Lešić: 90% će oni platiti, a 10% mi i već ćemo uloţiti u tu sanaciju s tim 

kompaktorom 1.500.000,00 kuna.  

 

Dino Katić: Hoće li taj natjeĉaj biti objavljen ili? 

 

Anita Janĉić Lešić: Neće jer je to na naš zahtjev. Oni su otvorili opciju po zahtjevu.  
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Lucijana Barbić: Ĉak polovni na koji mi i idemo.  

 

Anita Janĉić Lešić: Novi stroj košta 2 milijuna kuna, a polovni nekih 50%. 

 

Lucijana Barbić: S tim da ćemo ga mi uzeti od ovlaštene firme koja kupuje polovne strojeve, 

sreĊuje i daje garanciju na njih. Što je najbitnije i odrţava ih. Ima mobilnu ekipu koja dolazi 

po potrebi odrţava stroj.  

 

Marinela Kvinta: Što je i bitno.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mi bi sada trebali donijeti odluku o plateţnoj garanciju? 

 

Antonia Barbić: Ne, nego Vijeće daje Plateţnu garanciju. 

 

Dino Katić: Otvaram raspravu ako neko ima još pitanja.  

 

Gojko Antica: Ja znam da se još prije 7-8 godina priĉalo o tim nekim kompaktorima za 

plastiku, za ovo, za ono, i Park je nešto pokušavao pa me zanima zašto se to do sada nije 

realiziralo? 

 

Lucijana Barbić: Je li ti znaš što je kompaktor? 

 

Gojko Antica: Znam, zbija smeće. 

 

Lucijana Barbić: Ne, to je kao veliki bager... 

 

Antonia Barbić:...dobili ste u materijalima kako izgleda.  

 

Lucijana Barbić: S jedinim dijelom gnjeĉi smeće, probija i daje zrak, a s ovim gura smeće. 

 

Gojko Antica: On samo nabija smeće? 

 

Lucijana Barbić: Da.  

 

Gojko Antica: Nešto krivo sam ja poveza.  

 

Lucijana Barbić: Na nekakav naĉin smanjuje mogućnost poţara, samozapaljenja i svega 

ostaloga... 

 

Dino Katić:...i da ne leti smeće svuda okolo.  

 

Gojko Antica: Stabilizira.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Komunalac – Plateţna 

garancija. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić ustanovio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi  

Komunalac – Plateţna garancija (u prilogu).  
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AD 6. ZAKLJUĈAK – NABAVA KOMPAKTORA 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Aniti Janĉić Lešić općinskoj naĉelnici.  

 

Anita Janĉić Lešić: Imamo mogućnost nabaviti taj stroj. Novi košta oko 2.500.000,00 kuna. 

Ovdje imamo jednu okvirnu ponudu koja nam sluţi da bi se kandidirali. Ne znaĉi da će se 

nabaviti baš taj stroj za koji je došla ponuda. Ova ponuda vrijedi dva mjeseca. Financiranje 

ide malo kasnije. Trebat će traţiti novu ponudu, to je radi iznosa i reda  veliĉine. Moţda ćemo 

dobiti 90% sufinanciranih sredstava, a 10% će sudjelovati Općina. Mislim da je to nuţno ako 

ţelimo dovesti do toga da smeće ne leti okolo. Bio bi puno manji volumen, a onaj ostatak 

smeća bi trebalo u razvrstavati u reciklaţnom dvorištu koji će se odvoziti s otoka i prodavati. 

Lucijana je odvezla jednu turu papira s kamionom od Dukića, koji inaĉe nosi 10 tona, a pun 

kamion papira je imao 1,5 tonu papira za koji je dobiveno 350,00 kuna, a trošak prijevoza je 

2.500,00 kuna. Ovaj put smo dobili donaciju od Parka prirode koji su rekli da će pokriti tu 

jednu turu. U meĊuvremenu smo saznali da moţemo kandidirati Komunalac na Fond da se 

subvencionira trošak prijevoza, tj. kartu kamiona i vozaĉa. Time će cijena prijevoza od 

2.500,00 kuna znaĉajno pasti i to će Komunalac podnijeti zahtjev da se to subvencionira. 

Druga stvar u okviru reciklaţnog dvorišta je ta da je naruĉena presa za papir i plastiku, ne za 

metal jer je to jedna mala presa koja će suzbijat taj papir pa će u tom kamionu biti 4 tone, a ne 

tona i po. Negdje bi trebalo izraĉunati da taj transport bude na nuli. Da se od te prodaje 

pokrije trošak transporta. Kada bi to uspjeli to bi bio uspjeh. Da dio plati Ministarstvo, a dio 

od prodaje. Na taj naĉin bi se odvozio reciklirani otpad. Na Soznju bi bio samo onaj otpad 

koji se nije uspio razdvojiti i vjerujem da bi se smanjio obujam toga, a s ovim kompaktorom 

još više. Druga stvar je ta da smo u okviru tog projekta naruĉili i mini kompostore koji bi se 

podijelili kućanstvima tako da biljni otpad svatko baca u to i da bude još manje otpada. 

Miješani otpad ostaje na Soznju do daljnjega i to će trajati nekoliko godina. Nakon toga je 

drţavni plan da se sagradi ţupanijska sabirnica za smeće Luĉino razdolje i da se na nekim 

lokacijama, ukljuĉujući i Lastovo, napravi pretovarna stanica. To su sada nazivi koji se 

mijenjanju. Pretovarna stanica je mjesto gdje će se tada bacati smeće koji se nije odvojio. 

Gradit će je ţupanija, kao što će je financirati i upravljati s njom. Netko će tamo trebati raditi. 

Tamo će biti stroj za baliranje i oni će to odvoziti s Lastova sa mješanim otpadom. 

Raĉunajmo da to neće biti prije nekih 6-8 godina... 

 

Lucijana Barbić:...minimalno... 

 

Anita Janĉić Lešić:...sada su krenuli jer će Hrvatska morati plaćati penale. Mi moramo krenuti 

na sve frontove kako bi to istovremeno profunkcioniralo... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...ne prilagodbu. 

 

Anita Janĉić Lešić: Imamo sada problem koji će se vjerovatno pojaviti. Ta pretovarna stanica 

je projekt koji je napravljen prije 6-7 godina. Ona je locirana na podruĉju Kalca. Ne znam 

kako bi rekla, ali je to podruĉje gdje Babor drţi koze. Cesta Lastovo – Ubli, malo niţe od 

Soznja. Na jednoj okuci 50 metara od ceste. Za tamo je napravljen taj projekt. Taj projekt je 

gotov. Kada će se poĉeti graditi ne znam. Bilo bi dobro da se krene graditi. MeĊutim će 

pojaviti jedan problem, premda oni imaju lokacijsko-graĊevinsku dozvolu, projekt i sve. 

Posljednjim promjenama Prostornog plana je maknuta lokacija za pretovarnu stanicu i ona 

tamo više ne postoji. Zašto?! Ne znam. U starom Prostornom planu postoji lokacija. Postoji 

lokacijska kao i graĊevinska dozvola. Samo treba novaca da se poĉne graditi. Ne mi, već 

ţupanija. Nikakav naš trošak. Daj Boţe da kada to profunkcionira da se mješoviti otpad 
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odvozi i da netko drugi brine o tome. Zakonski je tako regulirano i za nas je to odliĉno. U tom 

sluĉaju nama ostaje samo razvrstani otpad kojeg bi mi trebali prodavati da barem budemo na 

nuli. Postoji mogućnost da će trebati ići u Izmjene i dopune Prostornog plana da se ta lokacija 

vrati kako bi se to moglo realizirati. Još uvijek nije u realizaciji pa ćemo vidjeti kada bude, ali 

pošto je to za jedno 6-7 godina, mislim da moramo ovo odraditi da bi to liĉilo na nešto.  

 

Gojko Antica: Imam jedno pitanje. Ja sam malo raĉunao. Studenac doveze preko jednog 

kamiona godišnje razno razne ambalaţe. I ono je izvor sve plastike, boca i svih tih donesenih 

stvari. Plus ne znam koliko Ledo donese te ambalaţe i ovi šleperi što doĊu s vodom i tako 

dalje. To je ogromna koliĉina ambalaţe i mislim da bi trebalo nešto poduzeti da bi i oni... 

 

Anita Janĉić Lešić:...oni odnose koliko i donosu... 

 

Carl Ivelja:...ti svoje boce moţeš donijeti svaki dan... 

 

Lucijana Barbić:..i oni plastiĉnu ambalaţi i karton odnose ća... 

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak – nabava 

kompaktora.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić ustanovio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi  

 

Zakljuĉak – nabava kompaktora (u prilogu). 

 

AD 7. ZAKLJUĈAK – PRODAJA KAMIONA 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Lucijani Barbić direktorici Komunalca d.o.o. i Vodovod i 

odvodnja d.o.o.. 

 

Lucijana Barbić: Ovo se radi o malom kamionu koji je nabavljen prije 7-8 godina i koji je 

ĉisti promašaj. Em što mu je mali volumen i nema uopće jaĉinu pritiska kao ovaj stari 

kamion. Moţe eventualno isprazniti tri kontejnera i to je to. Kako smo ga mi otplatili, izašao 

je iz lizinga i bilo je nekakvih sitnih problema. Popravljen je i stoji kod mehaniĉara. Već su 

me poĉeli zvati zainteresirani ljudi za prodaju. Tako da ja ne vidim razlog zašto ga mi drţimo. 

Kada bi mi se pokvario ovaj veliki kamion i kada bi otišli ljudi prazniti s ovim malim, trebali 

su ljudi s grabljama i vilama izvlaĉiti smeće. Uopće nema potisnu moć niti ništa. Ono je 

napravljeno za nekakvo malo mjesto od 50 ljudi. Ja bi predloţila da ili naĉelnica imenuje dva 

ĉovjeka jer ja to ne bi nipošto htjela sama raditi, koji se razumiju u to. Nije bitno jesu li iz 

vijeća ili Općine. Koji će sa mnom napraviti taj natjeĉaj i prodati kamion za onu vrijednost 

koju se smatra da ima. Ostvareni prihodi od te prodaje bi svakako ostavili sa strane za 

nabavku novog kamiona ili u dogovoru s naĉelnicom što dalje s tim.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Po meni je bolje da se kamion ako je suvišan da se proda nego da stoji 

i propada.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mi bi svakako trebali ići u nabavku još jednog rezervnog jer ne daj Boţe 

da se pokvari ne moţemo ĉekati. To nije nešto što se moţe ĉekati danima ili tjednima dok se 
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popravi. Trenutno nema natjeĉaja za sufinanciranje kamiona i sada bi tu trebalo razmisliti što 

je najpametnije da se napravi u tom trenutku. Da li ga ići kupiti sam ili priĉekati hoće li ići 

opet neko sufinanciranje od 80% od strane Fonda.  

 

Lucijana Barbić: Ti kamioni su strašno skupi, tako da.  

 

Dino Katić: Meni samo nije jasno zašto je tebi potrebna suglasnost Vijeća za prodaju tvog 

kamiona?  

 

Lucijana Barbić: Vi ste odobrili i kupnju istog. Mislim da mi je logiĉno da s obzirom da ste 

odobrili kupnju njega da... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...logiĉno je da se odobri i prodaja istog.  

 

Dino Katić: U redu, samo mi nije jasno zašto ta interna stvar poduzeća dolazi na dnevni red 

Vijeća. Isto se tako sutra moţeš prodavati ili ići u neku drugu investiciju i opet će doći na 

Vijeće. 

 

Anita Janĉić Lešić: Naravno da će doći kada smo mi vlasnici. Financijski smo odgovorni za to 

poslovanje.  

 

Dino Katić: Ona podnosi svoje izvješće. U redu. Ja smatram da je to interna stvar... 

 

Lucijana Barbić:...ja sam procijenila da... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...dobro. U redu. Moţe se savjetovat.  

 

Dino Katić: Mislim da je to poslovna odluka direktora.  

 

Nikol Škratulja: To je u redu. Ja se slaţem. Što je tu loše? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Antonia, što ti kaţeš? 

 

Antonia Barbić: Sve ovisi kolika je vrijednost. Kada se kupovao novi, Vijeće je donijelo 

odluku kao Skupština poduzeća. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba vidjeti koliki je iznos do kojeg ona samostalno moţe... 

 

Carl Ivelja:...koliko je koštao novi kamion? 

 

Lucijana Barbić: Mogu izvaditi iznos. Ne znam koliko je koštao novi.  
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Carl Ivelja: Otprilike. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Mene zanima koliko mora biti iznos da se moraš s nama konzultirati? 

 

Lucijana Barbić: Nemam pojma.  

 

Antonia Barbić: Mogu pogledati koliki toĉan iznos piše. Svakako nije ništa krivo što je 

zatraţila suglasnost od Vijeća.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Skroz se ĉudiš jer je to interna stvar poduzeća koji je... 

 

Dino Katić:...to je firma u vlasništvu Općine, ali ima svoga direktora. Odgovoran je za svoj 

rad... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...Ali smo mi vijećnici Komunalca... 

 

Dino Katić:...samo sam rekao da Vijeće moţe raspravljati... 

 

Lucijana Barbić:..ja sam samo išla s logikom... 

 

Martina Bašić Ivĉević: Postoji li nekakav iznos s kojim se ona mora nama konzultirati? 

 

Dino Katić: Vjerojatno postoji, ali mislim da je veći od ovoga.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mislim da postoji još jedna stvar, a to je Statut Komunalca.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Treba to izvidjeti.  

 

Lucijana Barbić: Misliš li na Izjavu osnivaĉa? 

 

Antonia Barbić: Statut Komunalca ne postoji.  

 

Anita Janĉić Lešić: Prije 7-8 godina, prije Izjave osnivaĉa nije bilo Statuta? 

 

Antonia Barbić: Postoji samo Izjava osnivaĉa. Ima Pravilnik o radu... 

 

Lucijana Barbić:...ali to nema veze s tim.  

 

Anita Janĉić Lešić: Treba vidjeti što je sve u odnosu Općine i Komunalca kako se ove stvari 
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ne bi ponavljale.  

 

Lucijana Barbić: Išla sam s ĉistom logikom – ako je Općine odobrila kupnju kamiona i 

odobrila zaduţenje za to, onda je logika da pitam Vas da ga i prodam. Ĉisto to. Ništa drugo.  

 

Dino Katić: U redu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja bi voljela da se isto tako pogleda ima li nekakav iznos o kojem si ti 

obavezna konzultirati s Vijećem.  

 

Antonia Barbić: Evo ja ću pogledati pa ću vas o tome obavijestiti.  

 

Gojko Antica: Ja imam pitanje.  

 

Dino Katić: Izvoli.  

 

Gojko Antica: Idemo rašĉistiti ako moţemo do kraja. Na primjer Komunalac je imao nekakav 

traktor koji je kosio i dao je koncesiju da netko kosi. Jesmo li mi morali odluĉivati o tome? 

Moţe direktor sam odluĉivati kome će dati? 

 

Dino Katić: Zato je plaćen.  

 

Lucijana Barbić: Nemoj gledati mene jer ja o tome nisam odluĉivala.  

 

Gojko Antica: Ne, ne. Samo pitam. Mislio sam da je odluĉivalo neko Povjerenstvo.  

 

Lucijana Barbić: Ne. 

 

Gojko Antica: Ako se to moţe tako onda se moglo i ovo.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ovisi o iznosima.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja isto mislim da su iznosi bitni.  

 

Lucijana Barbić: Ako se bilo što prodaje takve velike teţine, nekakav stroj ili auto, meni je 

logika stvari da se pita Vijeće. 

 

Martina Bašić Ivĉević: To bi trebala biti logika.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mi bi sada trebali dati suglasnost da se proda kamion i Lucijana predlaţe 

da ne prodaje sama nego da mogu dva ĉlana Vijeća biti u Komisiji prilikom prodaje i to je to.  
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Carl Ivelja: Ona nama tvrdi da taj stroj ne vrijedi i nema svoju funkcionalnost na Lastovu. To 

je njen posao nas obavijestiti to ne radi i to ne funkcionira.  

 

Dino Katić: Direktor poduzeća vodi raĉuna o kupovanju neĉega. 

 

Carl Ivelja: Sigurno.  

 

Dino Katić: To je dio poslovanja poduzeća.  

 

Carl Ivelja: Mi smo odluĉili da kupimo stroj. Mi smo kupili taj stroj. Općina je kupila taj 

stroj... 

 

Lucijana Barbić:...nije Općina kupila, već Komunalac. 

 

Dino Katić: Meni je nejasno, ali od viška glava ne boli. Dajmo suglasnost i to je to.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Ajde, donesimo je.  

 

Antonia Barbić: Izaberite samo dva ĉlana.  

 

Dino Katić: Tko je zainteresiran?   

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja ne bi. Ne razumijem se u to.  

 

Nina Glumac: Ajde netko tko se razumije u to.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ne mora se razumjeti u mehaniku već kada se ide u proceduru prodaje da 

kada se otvaraju ponude da budu dva svjedoka koji će otvoriti ponude i provjeriti je li se 

izabrala najpovoljnija. To je defakto naĉin kontrole. Direktorica traţi da budu još dvije osobe. 

Ja predlaţem Karla i Dina.  

 

Dino Katić: Prihvaćamo.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak – prodaja 

kamiona.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić ustanovio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi  

 

Zakljuĉak – prodaja kamiona (u prilogu). 
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AD 8. ODLUKA O IMENOVANJU ODBORA ZA DODJELU JAVNIH PRIZNANJA 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Antoniji Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Barbić: Ova odluka se bila donijela na poĉetku prošlog saziva mandata Vijeća. Bili 

su imenovani ĉlanovi Vijeća. Kako sada imamo novi saziv predloţite meĊusobno ĉlanove. 

Doduše ovdje ih je imenovano šest – predsjednik, zamjenik predsjednika, dva ĉlana i dva 

zamjenika ĉlana.  

 

Anita Janĉić Lešić: Koliko tu treba ljudi sada? Treba li ih biti šest? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba li svaki imati zamjenika? 

 

Antonia Barbić: Moţete i maknuti zamjenike. To nije nešto što treba zakonski biti. Kako 

ţelite.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Tri su obavezna? 

 

Antonia Barbić: Da. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Dobro.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Svatko ima zamjenika?  

 

Marinela Kvinta Lešić: Moţe li ukratko kakvi su njihovi zadatci? 

 

Antonia Barbić: Da kada se odluĉi dodijeliti nekakvo javno priznanje da se provede procedura 

dodjeljivanja.   

 

Marinela Kvinta Lešić: To obiĉno bude jednom godišnje? 

 

Antonia Barbić: Obiĉno bude... 

 

Anita Janĉić Lešić:...za Sv. Kuzme i Damjana. Mislim da svi subjekti imaju pravo predloţiti 

nekoga za nekakvu nagradu.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Da, da. Dobro.  

 

Anita Janĉić Lešić: I onda se oni sastanu i odluĉe o prijedlogu.  

 

Dino Katić: Da onda odluĉimo. Je li trebaju ili ne trebaju zamjenici? 
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Martina Bašić Ivĉević: Mislim da trebaju... 

 

Anita Janĉić Lešić:...treba ako je već tako. Mislim da ništa ne gubimo. 

 

Antonia Barbić: Predloţite.  

 

Gojko Antica: Tko ovdje moţe biti predloţen? Samo vijećnici ili netko sa strane? 

 

Antonia Barbić: Svi iz Vijeća.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Trojica i tri zamjenika. 

 

Dino Katić: Ja se izuziman i ovi koji su ostali. 

 

Antonia Barbić: U redu, ali mi morate reći tko će što biti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Što imaš? 

 

Antonia Barbić: Ima predsjednik, zamjenik predsjednika, dva ĉlana i dva zamjenika ĉlana. 

 

Dino Katić: Za predsjednika se predlaţe Marinela Kvinta Lešić. Za zamjenika predsjednika... 

 

Antonia Barbić:...reci prijedloge pa ćete glasovat. 

 

Marinela Kvinta Lešić:...je li moţemo i mi drugi predlagati? 

 

Dino Katić: Ajde predlaţite.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Pitam je li je po pravilu da moţe bilo tko predloţiti. To sam htjela 

pitati, nisam te htjela prekinut. Oprosti. 

 

Anita Janĉić Lešić: Moţe, po pravilu da. Moţeš predloţiti sebe ili nekoga drugo. Koga god 

ţeliš. 

 

Dino Katić: Tko je zainteresiran za zamjenika predsjednika? Hoćemo li Gojko Antica? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Kad svi šute, predloţi pa ćemo izglasati. 

 

Dino Katić: Za ĉlana Martina? 



29 

 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja bi se izuzela iz svega ovoga.  

 

Dino Katić: Za ĉlana Nina? 

 

Nina Glumac: Oke.  

 

Dino Katić: Za zamjenika ĉlana Karlo? 

 

Anita Janĉić Lešić: Zamjenik ĉlana neće raditi ništa pa malo pripazi na dodjelu.  

 

Antonia Barbić: Zamjeni.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Zamjeni sada ovo što si rekao. 

 

Dino Katić: Ĉlan Nina, a zamjenik ĉlana... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...stavi obrnuto... 

 

Dino Katić:...onda ću sebe predloţiti za zamjenu, a za ĉlana Karla i za zamjenika ĉlana Nikol.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o imenovanju 

Odbora za dodjelu javnih priznanja. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić je utvrdio da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja (u prilogu). 

 

AD 9. ODLUKA O IMENOVANJU ĈLANOVA VIJEĆA ZA DAVANJE 

KONCESIJSKOG ODOBRENJA 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Antoniji Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Barbić: Isto se Vijeće za davanje koncesijskog odobrenja imenuje na poĉetku 

mandata Općinskog vijeća. Tri su predstavnika Općine, jedan je predstavnik ţupanijskog 

upravnog tijela za gospodarstvo i more i predstavnik Luĉke ispostave Lastovo. Oba tijela su 

se oĉitovala i u ovom prijedlogu odluke imate predstavnike koji su imenovani. Vi sada morate 

izabrati tri predstavnika Općine Lastovo.  

 

Gojko Antica: Kao djelatnike Općine ili vijećnike ? 
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Antonia Barbić: Do sada su bili dva vijećnika i djelatnik Općine.  

 

Dino Katić: Bila je Martina? Na koordinaciji smo naĉelnica i ja razgovarali i ona je stava da 

bi trebali biti dva ĉlana vijeća, jedan iz jedne liste i drugi iz druge liste i jedan predstavnik 

Općine. Do sada je bilo da su bili dva predstavnika Jedinstvenog upravnog odjela – 

komunalni redar koji je na terenu i proĉelnica... 

 

Antonia Barbić:...krivo govoriš. Ja sam bila predloţila da moţda ne bi bilo loše da komunalni 

redar s obzirom da radi operativno da bude ukljuĉen u rad Vijeća te da bude još jedan ĉlan iz 

Jedinstvenog upravnog odjela i jedan iz Vijeća. Sasvim je svejedno kako ćete odluĉiti.  

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu.  

 

Gojko Antica: Što toĉno rade ti ljudi i koliko se puta godišnje sastaju? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Daješ koncesijsko odobrenje, npr. meni da na rivi obavljam 

ugostiteljsku djelatnost.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li onda moţe biti u Vijeću? 

 

Antonia Barbić: Moţe. Izuzet će se iz glasovanja kad bude njen zahtjev. Ove godine smo se 

sastali ĉetiri puta. Ovisi koliko ima tih zahtjeva... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...ima zahtjeva i bit će ih sve više i više. Svatko će htjeti uz more 

napraviti.  

 

Dino Katić: Bilo bi dobro da bude komunalni redar koji je na terenu i upoznat je sa 

situacijom. 

 

Anita Janĉić Lešić: Mislim da je bolje da bude proĉelnica, zbog toga jer je pravna... 

 

Gojko Antica:...ne razumijem to na terenu. Nije to da netko dodatno ide na teren... 

 

Antonia Barbić:...zbog terena je i predstavnik Luĉke ispostave. On se bavi s time. To je bio 

moj prijedlog u odluci. Ne morate ga prihvatiti. Nije bitno.  

 

Dino Katić: Što vi mislite o tome? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Mislim da Antonia mora ostati.  

 

Nikol Škratulja: Ja isto mislim da je bolje da ona bude tu.  
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Dino Katić: Imamo jednog predstavnika, to je proĉelnica. Drugi predstavnik je Carl Ivelja. 

Treći predstavnik je Nina Glumac. Ĉetvrti je Ivo Klaić i peti Goran Rakić.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o imenovanju 

ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o imenovanju ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja (u prilogu). 

 

AD 10. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IMENOVANJU OPĆINSKOG 

POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETE OD PRIRODNIH NEPOGODA 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Antoniji Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Barbić: Ova odluka je donesena prvi put poĉetkom 2019. godine i ima tri ĉlana. 

Predsjednik je bilo Lukša Hropić kao ĉlan Općinskog vijeća i ĉlanovi su još Nenad Šarić i 

Ivan Pavliĉević. Pošto je odluka donesena na ĉetiri godine još uvijek je vaţeća. Onda je 

prijedlog da se samo promijeni predsjednik, odnosno da se imenuje drugi predstavnik iz 

Općinskog vijeća.  

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ovo što si nam poslala Procjenu rizika... 

 

Antonia Barbić:..to je slijedeća toĉka. 

 

Carl Ivelja: Evo mogao bi biti Gojko, jedan.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Trebamo samo jednoga.  

 

Carl Ivelja: Samo jednoga?! 

 

Dino Katić: Predlaţete li još nekoga? 

 

Gojko Antica: Što se mene tiĉe, nije problem.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni Odluke o 

imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu štete od prirodnih nepogoda.  
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić je utvrdio da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi 

 

Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu štete od 

prirodnih nepogoda (u prilogu). 

 

AD 11. ODLUKA O SUOSNIVANJU LOKALNE AKCIJSKE SKUPINE U 

RIBARSTVU 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Aniti Janĉić Lešić općinskoj naĉelnici.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mi smo već godinama ĉlanovi akcijske grupe koja je zapravo agencija a 

radi potpore u ribarstvu. Naši ĉlanovi su vrlo aktivni i prošloj godini je povuĉeno sredstva i 

rekli su mi, ali sada ne znam toĉno koji projekti. To su projekti za ribare i to dobro radi. Oni 

su pošto jedan LAG ima oko 19 milijuna kuna proraĉun, a ima 11 Općina, a dio Općina nije 

bio u LAG-u i mislim da ste dobili to obrazloţenje. Sad je došlo do zahtjeva da su se i druge 

Općine htjele prikljuĉiti. MeĊutim, proraĉun bi ostao isti. Pošto u našoj ţupaniji postoje 

školjkari koji su potpuno drugaĉiji vid ribarstva, nego što je ovaj drugi. Donesena je odluka, 

odnosno inicijativa je da se razdvoje. Školjkari koji su Metković, Ston i ostale općine bi 

osnovale svoj LAG, a mi idemo u novi. Na taj naĉin se neće povećati broj općina i imali bi 

bolji fond, odnosno mogućnost boljeg iskorištavanja sredstava. To nije u interesu Općine 

Lastovo već samih ribara. Na sastanku je bio gospodin iz LAGa, bio je i Dino, bili su 

predstavnici Udruge ribara kojima to sve i odgovara. Mi kao Općina smo suosnivaĉi LAGA. 

Trebali bi sada donijeti odluku da bi se oni mogli osnovati. Sve ono kako i sada funkcionira. 

Vrlo su aktivni i dobro rade s ribarima. Naši mlaĊi ribari su vrlo aktivni u tim udrugama. Jako 

mi je to drago da koriste sredstva i mogućnosti koji im se pruţaju.  

 

Dino Katić: To je veliko sufinanciranje. To je vrlo korisna stvar.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mi smo suosnivaĉi, ali sami rad i funkcioniranje će raditi ribari s našeg 

podruĉja. Mislim da je to jedna super stvar.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Što sada mi trebamo? 

 

Anita Janĉić Lešić: Donijeti odluku o osnivanju LAG-a, a kasnije će ići odabir predstavnika. 

To ćemo opet imenovati od strane ribara.  

 

Dino Katić: Evo ovdje ĉitam da naĉelnica predstavlja lokalnu skupinu u ribarstvu, a u sluĉaju 

sprijeĉenosti će je predstavljati zamjenik... 

 

Anita Janĉić Lešić:...da. 

 

Dino Katić: Zamjenski predstavnik iz vijeća. Ja predlaţem da odmah donesemo odluku.  
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Antonia Barbić: Da se odmah tu imenuje.  

 

Anita Janĉić Lešić: Neka se osnuju pa ćemo. 

 

Antonia Barbić: U redu.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ja bi da se prvo osnuju pa ćemo odluĉivati o tome, ali moţemo.  

 

Dino Katić: Donijet ćemo je tu odmah.  

 

Anita Janĉić Lešić: Moţe biti odluka da nakon suosnivanju LAG-a će biti predstavnica 

naĉelnica, a zamjenik moţe biti Dino Katić.  

 

Dino Katić: Mogu, a samo sam htio da to odmah riješimo kako bi kasnije imali manje za 

donosit.  

 

Anita Janĉić Lešić: Moţemo. Samo ćemo preformulirati odluku... 

 

Antonia Barbić:...da, ali hoćete li... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...u sluĉaju sprijeĉenosti naĉelnice... 

 

Antonia Barbić:...umjesto da piše ovako:“predstavljat će je imenovani zamjenski predstavnik 

od strane Općinskog vijeća“, moţe odmah pisati predstavljat će je Dino Katić, predsjednik 

Općinskog vijeća? 

 

Anita Janĉić Lešić: Moţe.  

 

Antonia Barbić: Onda ćemo to staviti kao prijedlog.  

 

Anita Janĉić Lešić: Moţe.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Gdje je to?  

 

Antonia Barbić: Ĉlanak 2.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Predstavnik u Skupštini? Ok. 

 

Antonia Barbić: Sada se onda briše zamjenik imenovan od strane Općinskog vijeća, nego 

odmah piše predstavljat će predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić. 
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Dino Katić: Je li ima netko od Vas interesa za predstavljanje?  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ne. Nego samo ne znam je li to mora biti netko od ĉlanova Vijeća. To 

pitam.  

 

Dino Katić: Piše tako.  

 

Anita Janĉić Lešić: Bilo bi dobro da bude.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Piše da je imenovan od naše strane, ali ne da mora biti ĉlan.  

 

Anita Janĉić Lešić: Bilo bi dobro jer... 

 

Martina Bašić Ivĉević:..ja bi voljela da bude predstavnik ribara.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ja sam isto mislima i da naĊemo nekog mlaĊeg predstavnika ribara, ali 

ovdje bi trebali biti predstavnici Općine. Predstavnici udruga isto ulaze u Skupštinu. 

 

Martina Bašić Ivĉević: U redu ako je ovo samo naš ĉlan u Skupštini.  

 

Anita Janĉić Lešić: Kao predstavnik Skupštine, ali postoje predstavnici udruga. Mislim da je 

Antonio trenutno tamo.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Po meni je vaţnije da su oni u toj Skupštini.  

 

Dino Katić: On je svakako. Po meni treba kao predstavnik Općine biti ili iz ĉlanova Vijeća ili 

iz Jedinstvenog upravnog odjela. Ne moţe predstavljati Općinu... 

 

Gojko Antica:...neki ribar.  

 

Dino Katić: Hoćemo li onda ići s tim prijedlogom?  

 

Martina Bašić Ivĉević: U redu ako će predstavljati Općinu.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o suosnivanju 

lokalne akcijske skupine u ribarstvu.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi 

 

Odluka o suosnivanju lokalne akcijske skupine u ribarstvu (u prilogu). 
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AD 12. ODLUKA O MJERAMA ZA SPRJEĈAVANJE NEPROPISNOG 

ODBACIVANJA OTPADA I MJERAMA ZA UKLANJANJE OTPADA 

ODBAĈENOG U OKOLIŠ NA PODRUĈJU OPĆINE LASTOVO 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Antoniji Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela.  

 

Antonia Barbić: Sukladno Zakonu o odrţivom gospodarenju otpadom duţni smo imati ovu 

odluku. Sada nam je vaţno donijeti jer je jedan od dokumenata koje treba priloţiti uz prijavu 

na Javni poziv za saniranje divljih odlagališta smeća. Odluka sadrţi koje su mjere za 

sprjeĉavanje nepropisnog odbacivanja otpada i koje su mjere već baĉenog otpada. Regulira 

akcije prikupljanja otpada na koji se naĉin provode i prekršajne odredbe. Tu u prekršajnim 

odredbama, ne znam jeste li primijetili, ali sam ostavila crvene iznose. Predloţeni su najveći, 

ali ovo je samo ostalo ne morate se toga drţati. U zagrade piše koliki moţe biti raspon. Za 

pravne osobe je od 500,00 do 10.000,00 kuna. Za fiziĉke osobe je raspon od 300,00 do 

2.000,00 kuna. Tako da bi trebali odluĉiti o tome.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja sam za to da se ostave gornji iznosi.  

 

Dino Katić: Prvi? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ne, nego najveći iznosi. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Za odlaganje otpada na nedopuštene lokacije treba ostaviti najveći 

iznos.  

 

Gojko Antica: Ima tu jedan problem, a zove se kada ja imam za baciti nešto i onda pitam 

konkretno gdje ću baciti taj otpad i jedan kaţe na jedno mjesto, a drugi na drugo.  

 

Marinela Kvinta Lešić: To je sada već drugi problem.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Onda ćeš dobiti kaznu.  

 

Gojko Antica: Uvijek ti dobiješ kaznu. Moramo imati organizirano nešto i gdje će ljudi baciti 

nešto, a tek onda odrediti kazne.  

 

Anita Janĉić Lešić: Imamo mogućnosti bacanja smeća.  

 

Antonia Barbić: Nemamo za sve. 

 

Gojko Anica: Gdje? Na strelištu? Dosta je smeća otišlo na strelište, a neću reći na ĉiju 

preporuku i nije uopće bitno. Nije bilo drugih mogućnosti. To se tiĉe ormara, kauĉa, 

drvenarije i ne znam ĉega sve ne. Bila je preporuka tamo, ali ne na Soznju jer će se izgoret. 
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Sada treba kazniti nekoga zbog toga. Mislim da je pogreška.  

 

Anita Janĉić Lešić: To je toĉno, ali mi imamo tu jedan problem koji će nam ostati. Ako idemo 

u sanaciju strelišta, mi nemamo gdje s glomaznim otpadom. Ja se nadam da će nabavkom 

ovog stroja i kada bi se smeće skupljalo, odnosno smanjivalo i gnjeĉilo da bi na Soznju bilo 

mjesta za glomazni otpad i koji bi se isto tako morao odvoziti ili na neki drugi naĉin rješavati. 

Ako idemo u sanaciju ovih divljih odlagališta deponija, a ja bi voljela da idemo. Tamo se više 

neće moći bacati. Sozanj bi trebao biti dobro organiziran da bi mogao podnijeti sve to.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Ne moţe se ĉovjeku naplatiti kazna ako on nema gdje s time.  

 

Antonia Barbić: Ako se odluka donosi onda ona mora sadrţavati i prekršajne odredbe. Ako 

kazne ostanu ovako velike kazne, one se nikad neće naplatiti jer 10.000,00 kuna nekome 

naplatiti nije baš svejedno.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Ako se stave manje kazne, moţda se potakne... 

 

Antonia Barbić:...manje kazne će se svako napisati.  

 

Marinela Kvinta Lešić: I tu ima logike.  

 

Gojko Antica: Platit će prva dvojica, trojica. Drugi će se valjda opametiti. Problem je što ljudi 

nemaju drugu mogućnost. Ja to razumijem. Ja sada primjer, a govorim na pamet. Raspremam 

sobu i bacam stari krevet i ormar. Gdje ću ja to baciti? Na Sozanj?  

 

Marinela Kvinta Lešić: Ili na Sozanj ili divlje odlagalište... 

 

Gojko Antica:...i ja plaćam smeće. Najbolje bi bilo da bacim kraj kontejnera jer u kontejner 

ne mogu. Problem je. 

 

Anita Janĉić Lešić: Problem glomaznog otpada postoji. To je stvar o kojoj treba razgovarat.  

 

Gojko Antica: Je li ja smijem to ponijeti na Sozanj? 

 

Antonia Barbić: Ne.  

 

Gojko Antica: I? 

 

Anita Janĉić Lešić: Sada ne, ali moramo stvoriti mogućost... 

 

Gojko Antica: Što znaĉi ako ja to bacim negdje, dobit ću kaznu ili ću drţati doma? 
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Antonia Barbić: Jasno je zašto ova odluka treba. Naravno da nije sve ureĊeno... 

 

Anita Janĉić Lešić:...nije sve ureĊeno, ali je ova odluka jedan od faktora ureĊenja.  

 

Dino Katić: Tako je. Glomazni otpad je problem i treba se u hodu rješavati. Nabava 

kompaktora neće riješiti problem... 

 

Anita Janĉić Lešić:...ovog trena... 

 

Dino Katić:...ali će... 

 

Anita Janĉić Lešić:...će riješiti. 

 

Dino Katić: Moramo krenuti u to jer nikad nećemo doći do kraja ako budemo ĉekali nekoga 

drugo.  

 

Gojko Antica: Istina... 

 

Dino Katić:...tako da je i ova odluka... 

 

Gojko Antica:...kada ova odluka stupa na snagu? Nisam proĉitao... 

 

Antonia Barbić:...osmog dana od dana objave.  

 

Dino Katić: Zatvaram raspravu.  

 

Antonia Barbić: Ne moţete zatvoriti raspravu kada niste... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...nismo odredili prijedlog s kojim idemo. 

 

Dino Katić: Niste rekli najniţu? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Jesmo, ali nismo potvrdili.  

 

Dino Katić: Hoće li netko predloţiti pa da izglasujemo? 

 

Antonia Barbić: Ovo ti je raspon.  

 

Dino Katić: Raspon od 500,00 do 10.000,00... 
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Antonia Barbić:...za pravnu osobu, a za fiziĉku od 300,00 do 2.000,00 kuna. 

 

Dino Katić: Hoćemo li onda neku zlatnu sredinu? Ni najviše, ni najmanje... 

 

Martina Bašić Ivĉević: Pokušaj s dva prijedloga.  

 

Dino Katić: Ne znam po kojim kriterijima... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...pokušaj prvo s najvišom, pa onda s najniţom da vidimo što ćemo 

izglasovati.  

 

Carl Ivelja: Antonia, to si sigurno uzela od nekud primjer gdje je  

 

Martina Bašić Ivĉević:...zakonski raspon... 

 

Carl Ivelja:...odreĊen nekakav iznos i ja bi prihvatio tu... 

 

Antonia Barbić:...ovu najvišu? 

 

Carl Ivelja: Ili najvišu ili najniţu.  

 

Dino Katić: Ovu od 10.000,00 kuna? 

 

Carl Ivelja: Ne, nego kako ide raspon. Imaš mogućnost o odluĉivanju kazni od 500,00 do 

10.000,00 kuna... 

 

Dino Katić:...to je drugo. Znaĉi, to je to.  

 

Carl Ivelja: Imaš takvu mogućnost prema Prekršajnom zakonu... 

 

Nina Glumac:...treba odrediti iznos... 

 

Carl Ivelja:...onaj koji kaţnjava odluĉuje da li će naplatiti 500,00 ili 10.000,00 kuna. 

 

Antonia Barbić: U odlukama se moţe napisati i raspon, ali svejedno komunalni redar mora 

uvijek izreći onu najmanje propisanu... 

 

Carl Ivelja:...tako je... 

 

Antonia Barbić:...nikad se neće izreći kazna veća od 500,00 kuna.  
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Carl Ivelja: Uvijek se ide na najmanju.  

 

Antonia Barbić: Treba odrediti nekakvo stajalište. Ţelite li da bude najveća kazna pa da kada 

se nekome naplati da ga stvarno zaboli ili da bude manja kazna i da se ĉešće napišu da ljudi... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...da se ljudi malo trgnu... 

 

Nina Glumac:...neka bude poĉetna cijena koja će malo... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...zar ne moţemo ono kao za parking ako platiš odmah platiš 50%? 

 

Antonia Barbić: Za sve je kazne tako. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ako je maksimalna... 

 

Antonia Barbić:...neće se ništa postići ni... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...platiš odmah pa... 

 

Carl Ivelja:...uvijek onaj koji naplaćuje na licu mjesta, mora naplatiti onu najmanju. Je li 

tako? 

 

Antonia Barbić: Da.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Onda je logiĉno da ostanemo na... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...da ostanemo na maksimum... 

 

Marinela Kvinta Lešić:..ne nego da idemo na najmanju. 

 

Nikol Škratulja: Na najmanju.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ĉekaj... 

 

Nikol Škratulja:...pa će ih biti više. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ako je na najmanju onda se ne moţe ići na 50%.  

 

Antonia Barbić: Moţe se to uvijek. 
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Martina Bašić Ivĉević: Što je onda 250,00 kuna? 

 

Nikol Škratulja: Pa to je to. 

 

Dino Katić: Zašto je ovoliki raspon? Od 500,00 do 10.000,00 kuna? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Takvi je zakonski raspon.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Sad se ponavljam. Mi moţemo odluĉit da to bude maksimalni iznos, a 

kad Luce napiše kazne... 

 

Antonia Barbić:...onda moţe biti da u roku od 8 dana... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...da plate 5.000,00 kuna? 

 

Nikol Škratulja: Previše je.  

 

Gojko Antica: Nisu sve kazne jednake. Netko će baciti kamion smeća, a netko će baciti bojler.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Onda bi mi trebali odrediti cjenik kazne i staviti raspon... 

 

Dino Katić:...moţe se procijeniti... 

 

Anita Janĉić Lešić:...ako mi stavimo fiksni iznos onda... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...nije bitna koliĉina otpada. 

 

Carl Ivelja: Ova odluka je proforma. Tu se moţda neće nikada naplatiti nikakva kazna osim 

ako je netko bezobrazan.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Je li je netko u godinu dana platio kaznu za odlaganje? 

 

Antonia Barbić: Ne.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Eto. Zašto onda gubimo vrijeme?! 

 

Carl Ivelja: Mislim da je ovo sve proforma.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li postojala ova odluka? 
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Antonia Barbić: Ne.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Eto vidiš. 

 

Marinela Kvinta Lešić: U redu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Znaĉi u principu ako ne definiramo toĉan iznos i stavimo raspon, Luce 

mora pisati najniţu cijenu?  

 

Antonia Barbić: Tako je.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ali ako bi išli na nekakav cjenik ovisno o koliĉini otpada ili tako 

nešto? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Tko će procijeniti koliĉinu otpada?  

 

Anita Janĉić Lešić: Nama ovo treba. Mi uvijek moţemo napraviti Odluku o izmjeni i dopuni 

ove Odluke.  

 

Antonia Barbić: Sada se usuglasite oko neĉega, a kada se poĉne raditi i kada vidimo kako to 

funkcionira moţemo... 

 

Marinela Kvinta Lešić:..moţemo mijenjati.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Moţemo 10.000,00 kuna... 

 

Nikol Škratulja:...ne mora biti 10.000,00, moţe biti 2.000,00 kuna... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...za pravnu osobu, a za fiziĉku 2.000,00 kuna? Maksimalni iznos za 

pravnu 10.000,00 kuna što je i uredu da stoji ako pravna osoba to radi, a za fiziĉku osobu 

2.000,00 kuna i ako plati u roku od 8 dana 1.000,00 kuna.  

 

Marinela Kvinta Lešić: U redu to je onda... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...to je onda maksimalni iznos... 

 

Nina Glumac:...je li onda bolje 1.000,00 kuna... 

 

Nikol Škratulja:... 1.000,00 kuna za fiziĉku osobu? 
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Antonia Barbić: U praksi, malo koja se kazna naplatila na licu mjesta ili u roku od tih 3 ili 8 

dana, nisam sada sigurna... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...šta si ti sad rekla? Ja sam odmah platila u roku od 8 dana da mi bude 

50%. 

 

Antonia Barbić: Rekla sam malo koja. Onda si u tih... 

 

Dino Katić:...hoćemo li sada donijeti odluku ovako pa ćemo kasnije po potrebi u Izmjenama 

promijeniti. 

 

Antonia Barbić: Ja govorim za općinske kazne.  

 

Dino Katić: Hoćemo li donijeti odluku u ovom rasponu? 

 

Antonia Barbić: Nemoj mene pitati. 

 

Dino Katić: Pitam te jer si pravnica.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Sve ti je na papiru samo daj na prijedlog. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Odredimo. 

 

Dino Katić: Donesimo sada ovo što moramo, pa naknadno... 

 

Nina Glumac:..hoćemo li za pravne ostaviti 10.000,00 kuna, a za fiziĉku neka bude 1.000,00-

2.000,00 kuna? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li to previše? Tko će to danas platiti? 

 

Nina Glumac: To je opet 1.000,00 kuna, a ovu plati 500,00... 

 

Marinela Kvinta Lešić: Pa ne bacaj otpad. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Poanta je da imamo što manje tog glomaznog otpada. 

 

Antonia Barbić: Ali ono što je rekao Gojko, ljudi nemaju gdje... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...nemaju gdje s tim. Moraju negdje ostaviti.  

 

Dino Katić: Nemojte zbog zapisnika svi govoriti u glas. 
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Marinela Kvinta Lešić: Sama si rekla da moramo donijeti odluku.  

 

Nikol Škratulja: Ja bi stavila 1.000,00 kuna. To je moj prijedlog.  

 

Dino Katić: Dajte prijedlog da moţemo predloţiti na glasovanje.  

 

Antonia Barbić: Ako ţelite pauzu, dobro. Ono što je snimljeno ide u zapisnik. 

 

Nina Glumac: Hoćemo li onda pravne ostaviti na maksimalno od 10.000,00 kuna, a fiziĉku... 

 

Nikol Škratulja:...ja bi 1.000,00 kuna. 

 

Nina Glumac: Isto je... 

 

Nikol Škratulja:...i onda je 500,00 kuna... 

 

Nina Glumac:...nije ni to malo za platiti.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Prijedlog Odluke o 

mjerama za sprjeĉavanje nepropisnog odbacivanje otpada i mjerama za uklanjanje otpada 

odbaĉenog u okoliša na podruĉju Općine Lastovo s novĉanom kaznom za pravne osobe u 

iznosu od 10.000,00 kuna i za fiziĉke osobe u iznosu od 1.000,00 kuna.  

 

Nakon obavljeno glasovanja, predsjednik Dino Katić je ustanovio da se sa ĉetiri glasa „za“, 

jednim glasom „protiv“ i dva glasa „suzdrţan“, donosi  

 

Odluka o mjerama za sprjeĉavanje nepropisnog odbacivanje otpada i mjerama za 

uklanjanje otpada odbaĉenog u okoliša na podruĉju Općine Lastovo (u prilogu). 

 

AD 13. ODLUKA O DONOŠENJU POCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA 

PODRUĈJE OPĆINE LASTOVO 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Antoniji Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Odluku o donošenju 

procjene rizika od velikih nesreća za podruĉje Općine Lastovo. 

 

Gojko Antica: Ja sam to malo pregledao pa sam i zapisao. Tamo se navode poplave rijeka i 

jezera, a nigdje se ne navodi plimni val. Mislim da je kod nas veći problem neki plivni val, 

nego rijeka, iako se dogodila... 
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Carl Ivelja:...poplavu smo imali, a plivni val... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...moţe se dogoditi. 

 

Gojko Antica: Kod potresa isto. Ima puno oronulih starih kuća u selu. Meni brat u selu ima 

dvije ruševine oko svoje kuće i sluĉaju potresa tu je statika u pitanju kod tih starih kuća. Moţe 

nekome past kupa na glavu i ima tu svašta nešto. Ima i u Ublima puno oronulih zgrada. Kod 

poţara i procjene od rizika – ima puno zgrada i kuća koje su totalno nezaštićene i okruţene sa 

šumom. Ĉak ima i neke zgrade kojima su stabla iznad krova. Ja sam pokušao zatraţiti od 

Hrvatskih šuma da se to ukloni, i oni su rekli da ja to uklonim ili platim onome tko će to 

ukloniti. Tu ima masu tih stvari i prijedloga koji se ne tiĉu, ali ću se time poĉeti baviti kada 

krene koordinacija za Vijeće i kada budu prijedlozi pa ćemo sjesti i vezano za poţare i te 

stvari i kako bi ukljuĉili lokalno stanovništvo. Ovo što se dogaĊa u svijetu, što se tiĉe poţara 

je moje osobno mišljenje da je ĉovjek napustio prirodu i da nema stoĉara, nema stoke i nitko 

neĉisti tu šumu i nitko je ne rijedi. Nitko je ne odrţava. Ja sam pokušao od Hrvatskih šuma 

dobiti nekakve petogodišnje, desetogodišnje planove gdje se vode nekakvim redom ili 

zakonima i koji bi se morali donositi. Obaveze su nešto drugo. Onda doĊe ljeto i poţar. Ja 

imam jednu tezu iza koje ĉvrsto stojim, a to je da vlasnik šume nije privatnik, ni Hrvatske 

šume ni drţave, nego je iskljuĉivi vlasnik šume je poţar. On je jedino koristi...  

 

Carl Ivelja: Ja bi isto nešto rekao. Za vrijeme Italije su se radile toke, a to mi je priĉa Tonĉi 

Petrićev koji je '48. godine. Imao je 10 godina. Bio je dijete svjetioniĉara na Glavatu i kada bi 

se vraćali poslije ljetnih praznika u školu. Onda su se još, znaĉi imao je 10 godina, to je '58. 

još su se vidjeli ostaci toke koji su napravili Talijani, a Talijani su otišli s Lastova '43. godine. 

Što znaĉi da je to bilo poslije 15 godina, a ostali su tragovi. Sada se toĉno ne sjećam toĉno 

detalja, ali su bili široki 50 do 100 metara široki pojasevi... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...misliš zbog poţara... 

 

Carl Ivelja:...da,da...gdje se sve sjeklo. Prije su se i naši ljudi bavili šumom i još su bili u šumi 

nisu je napustili. Grijali su se na drva i tako dalje. Znalo se koji su to djelatnici pri Općini 

radili i uglavnom su sve ţivo sjekli i odrţavali taj pojas tako da mogu zaustaviti poţar da se 

ne prebacuje... 

 

Dino Katić:...to su koristili za obranu kada je gusta borova šuma... 

 

Carl Ivelja:...imamo sada vatrogasce. Imamo eventualno organiziranje ove... 

 

Anita Janĉić Lešić:...akcija... 

 

Carl Ivelja:...javne vatrogasne postrojbe. Tu bi mogli ukljuĉiti vatrogasce zimi jer ljeti imaju 

više posla. Manja je opasnost poţara zimi. Tako da se aktiviraju u tome. Ljeti moraju biti više 

oko tih kamiona, odrţavati postrojenje... 

 

Gojko Antica:...ja nisam završio, ali sad nema veze, nisi mi upao u rijeĉ. Ja gledam, recimo 
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dalekovode i odvode kada se ĉiste po Lastovu. Onda vidim da tu doĊu ljudi kojima se potroši 

za dnevnice, poslovi, a po mome mišljenju oni naprave apsolutno ništa. Nego naprave loţivi 

materijal, suhi. Znaĉi, mi ispod jednog dalekovoda imamo suhi loţivi materijal sa slamom i u 

sluĉaju iskre, lakše će se zapaliti taj materijal nego da je bila ţiva zelena šuma. Isti bi 

prijedlog radio da se da koncesija ili odobrenje i  ne znam kome, nekom stoĉaru koji bi 

ogradio ţicom tu toku i ako ti puštaš koze i ovce ili ne znam ja koje ţivotinje. One odrţavaju 

svojim prirodnim stanjem 50 metara lijevo – desno i vjeĉno odrţavati, a ne ovako povremeno 

i još opasnije i još teţe i još rigoroznie. Jednostavno nema neke svrhe. Još nešto vezano... ja 

znam da mi stvarno moramo prihvatit ovaj prijedlog i prihvatit ćemo ga... 

 

Dino Katić:...moţe biti prijedlog i za izmjene.  

 

Gojko Antica: Nemamo mi sad vremena za izmjene. Ovo što ja priĉam je nešto dugoroĉnije. 

Evo na primjer poplave. Mi tu uopće ne priĉamo o melioraciji polja, odvodima, lokvama, ni o 

ponikvama. Ni o ĉišćenju tih istih. Ti kada imaš oĉišćene vodovode. Kada imaš sreĊene 

poljoprivredne površine i te ponikve. Ti nemaš straha od poplave. Evo na primjer u Ublima i 

da je sreĊen onaj odvod koji je isto djelomiĉno zaštopan i da je bilo riješeno to prije poplave, 

ta poplava bi bila duplo manja.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja imam nešto za reći. 

 

Dino Katić: Martina, izvoli.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Gojko, ti si gotov? 

 

Gojko Antica: Jesam.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Radi se o ovoj procjeni rizika od velikih nesreća. Samo sam ovako 

bacila oko i radi se o ovim nastanjenim stanovima na podruĉju Općine Lastovo... 

 

Antonia Barbić:...moţeš mi samo reći koja je stranica? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Stranica 22, 12.6. Samo u toj Procjeni od rizika piše da je izgraĊeno 

286 stanova od kojih 286 stalno nastanjeno. 

 

Antonia Barbić: Ovo nije podatak koji je dala Općina, nego je ovo iz Zavoda za statistiku iz 

popisa stanovništva iz 2011. godine. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Dobro, svakako je pogrešan ovaj navod. Tako da je ovo pogreška. Ovo 

treba negdje mijenjat jer piše evo Zaklopatica, a to je ono što znam, piše da postoji pet 

stanova izgraĊenih 61, od '61. do '70. godine. A ne piše da postoji prije toga, nego samo jedna 

kuća. Pretpostavljam da se ovih pet odnosi na te iz 1919. do 1945. godine, ĉak. Je li me 

razumiješ što govorim? 
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Antonia Barbić: Razumijem, ali opet je ovo podatak koji je negdje zapisan, a o kojima su... 

 

Gojko Antica:...copy-paste. 

 

Martina Bašić Ivĉević:...okej. Ja vam sad tu na Vijeću govorim da je tablica pogrešna, a ona 

spada u Procjenu rizika. 

 

Antonia Barbić: Ako je ne ţelite donijeti, traţit ćemo izmijene.  

 

Gojko Antica: Treba je izmijeniti.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba popraviti taj podatak.  

 

Gojko Antica: Je li košta to nešto dodatno? 

 

Antonia Barbić: Naravno.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Sve košta. Nema mukte.  

 

Anita Janĉić Lešić: Znaĉi to stanovništvo se radilo po Popisu stanovništva, a ne po stvarnom 

stanju? 

 

Antonia Barbić: Ovo su uglavnom podatci... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...iz Popisa stanovništvo koje je oĉito pogrešno napravljeno... 

 

Anita Janĉić Lešić:...10 godina?! 

 

Gojko Antica: Nije 10 godina, već je sve kopirano... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ovo je iz 2011. godine.  

 

Marinela Kvinta Lešić:..je, ja sam radila selo.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Bit će ove godine. Ne moramo mi sada to mijenjati jer to jesu kamene 

kuće. Mislim nadograĊene jesu. Starina je bitna za potres. Ona upada u ovaj rizik? 

 

Dino Katić: Nije mi jasno kako su dobili taj broj... 

 

Martina Bašić Ivĉević:.netoĉno je. Tablica je netoĉna, a to mogu vidjeti za Zaklopaticu i 

pretpostavljam da je za ostale. I da se unese plimni val, ali sad ne znam je li ima smisla 
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mijenjati ako nas to košta... 

 

Carl Ivelja:...malo je toga na što mi moţemo utjecati... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ali moţemo za ubuduće kad bude novi izvještaj... 

 

Carl Ivelja:...moţemo utjecati na sušu, poplavu... 

 

Martina Bašić Ivĉević: Što ćemo sada s ovim dokumentom? 

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o donošenju 

procjene rizika od velikih nesreća za podruĉje Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se sa šest glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Odluka o donošenju procjene rizika od velikih nesreća za podruĉje Općine Lastovo (u 

prilogu). 

 

AD 14. ZAHTJEVI GRAĐANA 

 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Antoniji Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo.  

 

Antonia Barbić: Dobili ste u materijalima molbu za Ciljanu izmjenu i dopunu Prostornog 

plana i skica je bila u prilogu. Jeste li vidjeli o kojem se dijelu radi? IzmeĊu Luĉice i Mihajla 

onaj... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...brdo prema Luĉici... 

 

Antonia Barbić:...podnositeljica zahtjeva traţi da se uvrsti u graĊevinsko zemljište. Zahtjev je 

podnesen Općinskom vijeću. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Mi bi trebali izglasovati jesmo li za ili protiv?  

 

Antonia Barbić: Da. 

 

Dino Katić: Što govori Općinska naĉelnica o tome? 

 

Anita Janĉić Lešić: Prostorni plan je donesen 2019. godine. Izmjene i dopune? 
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Antonia Barbić: 2020. godine. 

 

Anita Janĉić Lešić: Izmjene i dopune Prostornog plana se ne donose svake godine i ne donose 

se tako ĉesto i brzo jer je to vrlo skupa i dugotrajna procedura. Ja vjerujem da će biti potrebe 

uskoro za donošenje Izmjena i dopuna Prostornog plana i mi ćemo u to sigurno ići. Nisam 

sigurna kada. Ĉekat ćemo da se zahtjevi skupe. Zahtjevi graĊana za proširenje graĊevinskog 

zemljišta – ja ih mogu razumjeti ovisno o tome kolika je izgraĊenost graĊevinskog zemljišta 

se odobra i proširenje graĊevinskih zona. Mi moţemo ovaj zahtjev graĊana uzeti kao jedan od 

elemenata koji će se u nekim budućim Izmjenama uzeti u razmatranje. To je sve što mogu o 

tome reći jer nije zahvat u koji mi ulazimo po svakom zahtjevu.  

 

Dino Katić: Tako je. Nemamo potpunu informaciju i detaljnu... 

 

Gojko Antica:...i koliko sam razumio to košta... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...svaka izmjena košta.  

 

Anita Janĉić Lešić: Košta i traje kako mi se ĉini nekih 5-6 mjeseci. 

 

Dino Katić: Ovako donositi nema smisla ili da ostavimo raspravu za slijedeću sjednicu ako 

ćemo se detaljnije upoznati ili da uvaţimo ovaj prijedlog za ubuduće.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mislim da inaĉe sve izmjene i dopune mi ne moţemo odluĉiti što će biti u 

prostornom planu. Nego mi moţemo samo predlagati u Izmjenama i dopunama Prostornog 

plana na temelju kojeg će sve nadleţne institucije ustvari donijeti odluku. Mi jedino što 

moţemo je da ovaj prijedlog stavimo u onu masu koja će ići u Izmjene i dopune Prostornog 

plana kada bude dovoljno zahtjeva da se isplati u to ići. To je to.  

 

Gojko Antica: Da mi sada ovo izglasamo opet nismo ništa napravili? 

 

Antonia Barbić: Mislim da... 

 

Anita Janĉić Lešić:...mi nemamo pravo... 

 

Marinela Kvinta Lešić:...nemamo uopće pravo glasati da smo za to... 

 

Anita Janĉić Lešić:...moţemo samo staviti u prijedlog... 

 

Gojko Antica:...primili smo na znanje... 

 

Antonia Barbić:...ne moţete... 

 



49 

 

Dino Katić:...skoro 100% da će to biti odbijeno... 

 

Gojko Antica:...razumijem... 

 

Antonia Barbić:...ne moţete glasovati o ovome. Moţete jedno da će se donijeti Odluka o 

izradi Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana. 

 

Dino Katić: To ćeš ti formirati jedan Zakljuĉak kojeg ću staviti na glasovanje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Kakav sad zakljuĉak? Nije mi jasno.  

 

Dino Katić: Treba donijeti Zakljuĉak da ćemo... 

 

Antonia Barbić:...ne trebate donijeti Zakljuĉak već se moţe iz rasprave uputiti dopis 

podnositeljici zahtjeva da će se njen zahtjev razmatrati kada se krene u Izmjene i dopune.  

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu i utvrĊuje da se Zahtjev za Ciljane izmjene i 

dopune Prostornog plana prima na znanje. 

 

AD 15. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

Dino Katić otvara raspravu. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ako sam imala što pitati, prošlo je.  

 

Anita Janĉić Lešić: Predugo ovo traje.  

 

Dino Katić: Ja bih pitao naĉelnicu samo da nas informira o statusu ambulanta – Općina. Nešto 

smo ĉuli da su došli neki lijeĉnici na zamjenu.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Meni se doktor sviĊa. 

 

Gojko Antica: A meni doktorica.  

 

Anita Janĉić Lešić: Iz tima kojeg drţi Dom zdravlja dr. Kelović je otišao i pronaĊena je 

zamjena dr. Tino. Igrom sluĉaja je zgodno ispalo da dr. Ivana mijenja mene. Za vrijeme, 

defakto ja sam na godišnjem odmoru po firmi. Ovdje duţnost vršim kao volonter i to će biti 

još kroz 8. mjesec. Što se tiĉe mog statusa ja još ne mogu posto reći jer ja kao privatnik 

moram prvo neke svoje pravne stvari dovesti na ĉistac. Kada to bude riješeno i kada vidim 

koliko će dugo te zamjene ostati ja bi prešla na profesionalni rad bar za neko vrijeme. Mislim 

da bi to bilo korisno. Ima dosta posla i dosta stvari treba obaviti. Dosta stvari krećemo i onda 

ću o tome...Uglavnom do kraja 8. mjeseca sam volonter, a da li ću od 1.9. krenuti 
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profesionalno još uvijek ne mogu reći. 

 

Dino Katić: Dakle, niste još sto posto sigurni? 

 

Anita Janĉić Lešić: Da. Prvenstveno zbog rješavanja tih statusnih stvari.  

 

Dino Katić: Okej. Martina, izvoli. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Postoji dokument koji se zove Razvojna strategija Općine Lastovo i 

koji je istekao 2020. godine... 

 

Gojko Antica:...to si proĉitala kod mene? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Nisam. Nego me zanima hoćemo li mi to donositi. 

 

Antonia Barbić: Ne. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Zašto ne? 

 

Antonia Barbić: Zato jer to više ne donose Općine same nego na razini ţupanije se donosi 

Nacionalni program razvoja.  

 

Martina Bašić Ivĉević: A je li moţemo oĉekivati da će to biti? 

 

Antonia Barbić: Da.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Otprilike? 

 

Gojko Antica: Je li sudjelujemo u tome? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Normalno.  

 

Gojko Antica: Tko sudjeluje?  

 

Antonia Barbić: Općina.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Općina i lokalne udruge? 

 

Antonia Barbić: Od nas traţe informacije koji su projekti prioriteti i razne podatke traţe. Tako 

da sudjelujemo. IzraĊuje se sigurno već od poĉetka godine.  
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Martina Bašić Ivĉević: Da li mi moţemo odluĉiti tko će raditi na toj razvojnoj strategiji? 

 

Antonia Barbić: Naravno. Ako će netko drugi umjesto nas, odliĉno. Razumiješ da to nama 

dolazi na mail i odgovaramo u suradnji s naĉelnicom na temelju zatraţenog... 

 

Anita Janĉić Lešić:...mi bi morali o tome i razgovarati i donijeti tako nešto za narednih 

nekoliko godina. To ne mora biti sluţbeni dokument, ali moţe biti nekakav plan. Naĉelnik 

mora donijeti negdje do 10. mjeseca. Tako da ćemo u 10.mjesecu donijeti tako nekakav plan. 

Mora to biti i zbog izrade Proraĉuna za slijedeću godinu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Nisam razumjela što mora biti u 10. mjesecu? 

 

Antonia Barbić: Oprostite. To što Vi govorite to mora naĉelnik donijeti... 

 

Anita Janĉić Lešić:...to je naĉelnikova obaveza... 

 

Antonia Barbić:...ali to Vi donosite. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Nisam razumjela. Što u 10. mjesecu? 

 

Anita Janĉić Lešić: Razvojni plan za slijedeću... 

 

Antonia Barbić:...za mandatno razdoblje. 

 

Anita Janĉić Lešić: Za mandatno razdoblje Razvojni plan do kraja 10. mjeseca. On je bitan jer 

dio tog Razvojnog plana bi trebao ići i u Proraĉun.  

 

Dino Katić: Okej. Je li ima još netko nešto pitati? 

 

Gojko Antica: S obzirom da sam sada na mjestu na kojem jesam malo više gledam web 

stanicu Općine i wikipediju. Vidio sam tamo neke stvari koje su zastarjele. Uopće nije bitno, 

ali je i bitno, uĊeš u wikipediju piše da je Leo Katić naĉelnik. To je jedan primjer. Drugi 

primjer je taj da na web stranici pod projekti nema ništa. Razvojna strategija isto tako. 

Jednostavno netko tko se hoće informirati na stranici Općine, ne nalazi ništa. Ja sam gledao 

Općinu Orebić ili Vela Luka, tu ima masu stvari. Pretpostavljam sada da nakon ovog 

razgovora danas da je premalo ljudi i da nemaju vremena i da su skuĉeni s time. Ne mogu 

razumjeti da se to nije promijenilo. Recimo da se sportske obavijesti Omladinac nisu 

promijenile u zadnjih 15 godina ili teniski klub uopće ne postoji... 

 

Dino Katić:...ja ne znam što ti govoriš... 
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Gojko Antica:..judo ne postoji. U stoţeru ne piše ništa. Samo piše Stoţer i tamo kad otvoriš 

nema ništa. Ţelim reći da u odnosu na druge mi se ĉini da je jednostavno prazno. To sam 

vidio, a sada... 

 

Anita Janĉić Lešić: To je to što se tiĉe tih projekata od 2015. godine nema ništa. Nikakav 

projekt od 2015., 2016. nije tamo zaveden. Moramo vidjeti da li ovo što kandidiramo projekte 

uvesti ili ih uvest kada dobijemo rezultate... 

 

Gojko Anica:...i ovo što se tiĉe razvojne strategije. Mislim da dva ĉovjeka znaju više nego 

jedan i pet više nego jedan. Ono kad ĉuješ priĉu nacionalni interes ili opći interes ili opće 

dobro ili opće javno dobro... U Rimu je opće dobro i javno dobro bilo ispred privatnog 

vlasništva. Mi smo debelo izad. Debelo smo pobacili po tom pitanju, ali mislim da ljudi 

trebaju biti informirani. Bio sam na jednoj radionici vezano za ekološku rasvjetu i 

proizvodnju struje. Na ovu drugu nisam na ţalost mogao ići iz privatnih razloga. Mislim da bi 

ljudi koji rade te radionice trebali izbaciti negdje da ljudi vide. Ne znam tko će to radit je li to 

ljudi iz općine ili neke udruge... 

 

Anita Janĉić Lešić:...te radionice su dobre... 

 

Gojko Antica:...trebalo bi izbaciti podatke. Drugi put ću na koordinaciji traţiti da bi mi trebali 

biti servis graĊanima. Današnji ljudi ako će proizvest struju da HEP, Elektrojug ili ne znam 

tko da moraju otkupiti jer ja plaćam mjeseĉno 50-100 kuna za obnovljivi izvor energija. Ja to 

plaćam jer moram, a oni ne moraju ništa. Tako imaju masu primjera... 

 

Anita Janĉić Lešić:...postoje projekti... 

 

Gojko Antica:...iz ţivota gdje ja kao pojedinac i kao fiziĉka osoba ne mogu ništa. Općina kao 

pravna osoba moţe masu toga napraviti. O tome ćemo raspravljati. Ima vremena. Sada je 

ljeto.  

 

Antonia Barbić: Mogu Vam samo ja nešto reći? 

 

Gojko Antica: Reci. 

 

Antonia Barbić: Wikipediju ne ureĊujemo mi, tako da to što tamo piše sigurno nije napisao 

nitko od nas... 

 

Dino Katić:...to je nešto što ti moţeš promijeniti... 

 

Antonia Barbić:...to moţe bilo tko promijeniti... 

 

Gojko Antica:...nemam pojma. Ja se ne razumijem u tom. 
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Antonia Barbić: To nije nešto što Općina radi. Istina je da je stranica Općine zastarjela i 

razlog koji ste pretpostavili je 100% dobar. U Općini Vela Luka radi 20 ljudi, a nas ovdje radi 

puno manje. Nije opravdanje. Znam da bi trebali. Recimo za Stoţer, on prije nije imao svoju 

ikonu a sada je ima. Prazna je jer smo je tek ubacili. Ono što je vaţno stvarno objavljujemo. 

Sve što nam je zakonska obveza to objavljujemo. Znam da bi bilo bolje sve.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja ću se samo vratiti na ovu razvojnu strategiju. U redu. Procedura je 

slijedeća ţupanija ili tko već će nama uputiti zahtjev da mi odgovorimo... 

 

Antonia Barbić:...nisi me moţda dobro razumjela. Oni pošalju nama kao Općini, konkretno na 

moj mail podatke koji im trebaju i mi im odgovaramo. Ako vi ţelite ja ću Vam sve mailove 

koji doĊu proslijediti odmah na vaše pa vi pišite svoje komentare.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Oni nama rade razvojnu strategiju? 

 

Antonia Barbić: Tako je.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ali meni se to ne sviĊa. Ja bi više voljela da mi imamo neku skupinu 

ljudi koja se moţe... 

 

Antonia Barbić:...nije na nama. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Da formuliramo udruga Dobre Dobriĉević, Omladinac..shvaćaš? Da 

razgovorima i da donesemo razvojnu strategiju našeg otoka. Ugostitelji... 

 

Anita Janĉić Lešić:...to ne mora biti sluţbena kao što je bila pa su je odreĊivali struĉni ljudi. 

Prije je bila zakonska obaveza i plaćali su se profesionalci koji su je donosili. Ona u ovom 

sluĉaju ne mora biti profesionalna nego naša operativna. Recimo to tako.  

 

Martina Bašić Ivĉević: S ciljem da bude. Recimo da pretpostavljam da budući oni šalju 

mailove na koje bi ti trebala odgovarati da oni rade temeljem stare strategije. Pretpostavljam 

da je to tako. Ne govorim da ćemo mi ići u totalnom kontra smjeru, ali ćemo mi razglabati o 

staroj i vidjet ćemo što se treba promijeniti. Na ĉemu konkretno trebamo raditi i onda u tome 

smislu da njih konzultira i da prilagodimo razvojnu strategiju nama.  

 

Dino Katić: Kako to tehniĉki izvesti? 

 

Antonia Barbić: Baš sam ja to htjela pitati. Koji je prijedlog onda, a ne govorim o tom 

internom dokumentu koji bi mi mogli donijeti nego o Nacionalnom planu kojeg izraĊuje 

ţupanija konzultiraju se s nama. Na koji naĉin bi htjeli sudjelovati u tome, ako ţelite 

sudjelovati?  

 

Martina Bašić Ivĉević: Da moţemo poslati Ţupaniji pitanje da bi mi osnovali našu skupinu 

koja bi... 
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Anita Janĉić Lešić:...bilo bi dobro malo razmisliti o tome pa da na slijedećem Vijeću o tome. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Idemo donijeti neku odluke. 

 

Marinela Kvinta Lešić: To ne moţe biti obiĉna toĉka vijeća? 

 

Antonia Barbić: To je ĉesto. To ne moţe ĉekati Vijeće. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ne moţe... 

 

Dino Katić:...treba konkretno osnovati radnu skupinu i da se bavi s time i da se nalazimo 

mimo Vijeća. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Tako je. 

 

Dino Katić: Da se bavimo samo s tim.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Moţda bi na Vijeću mogla biti toĉka o osnivanju te skupine.  

 

Anita Janĉić Lešić: Moţemo vidjeti kako to funkcionira.  

 

Dino Katić: Hoćemo li zakljuĉak? 

 

Antonia Barbić: Najbolje... 

 

Anita Janĉić Lešić:...da ostavimo to za drugi put. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Nisam ĉula kakav je zakljuĉak. 

 

Anita Janĉić Lešić: Da ostavimo to za drugi put da vidimo kako je to najefikasnije za 

napraviti. 

 

Dino Katić: O tome ćemo na slijedećem Vijeću. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Što ćemo na drugom vijeću? 

 

Antonia Barbić: Vidjeti na koji naĉin ćemo to... 

 

Anita Janĉić Lešić:...na koji naĉin je to najbolje... 
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Dino Katić:...da se prva toĉka iskordinira i savjetuje. Moţda nam daju neko mišljenje i onda 

ćemo mi staviti toĉku dnevnog reda. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Naknadno ćemo imati toĉku dnevnog reda na temu strateškog razvoja.  

 

Dino Katić: Samo još jedno pitanje. Stan poviše vrtića u vlasništvu Općine, sada je prazan? 

Imate li neku ideju ili plan? 

 

Anita Janĉić Lešić: To je stan za djelatnike škole i već sam imala razgovor s nastavnikom koji 

je zainteresiran. Sada treba vidjeti. Sada će krenuti škola i on bi trebao biti tamo. Ja bi taj stan 

ostavila za djelatnike škole, a škola će procijeniti tko joj je najprioritetniji. Tu ima puno 

nastavnika koji dolaze na kratko. Koji dolaze na jedan dan. Taj stan bi mogli koristit više njih.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ostaje za potrebe škole? 

 

Anita Janĉić Lešić: Da. 

 

Dino Katić: Mi smo donijeli neku odluku o nekakvim kriterijima o dodjeli stanova? 

 

Antonia Barbić: Da. Donesena je Odluka o davanju stanova u najam. 

 

Dino Katić: Je li o tome treba raspravljati ili? 

 

Antonia Barbić: Postoji ĉlanak kojim naĉelnik moţe davati stanove do godinu dana.  

 

Nina Glumac: Ti stanovi i jesu prije bili većinom za djelatnike odgojno-obrazovnih ustanova.  

 

Martina Bašić Ivĉević: To je i okej.  

 

Nina Glumac: Za vrtić i za školu. Mislim da ne bi trebalo biti usmjereno samo za školu, nego 

moţda i za vrtić. Nikad ne znamo što će biti sa struĉnim suradnikom ili asistentom.  

 

Dino Katić: Treba dati svima.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Definitivno nam je škola sada prazna jer nemamo tu pokrivene sve  

kadrove.  

 

Antonia Barbić: Niti jedan stan nije toĉno preciziran za koju je namjeru.  

 

Nina Glumac: Znam, znam. Nisam ni rekla da je. Samo kaţem da su ova dva stana poviše 
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vrtića preteţito bili za djelatnike odgojno-obrazovnih ustanova. Zato kaţem da ne samo za 

školu nego da ostavimo vidike i za vrtić. Ne znamo nikad što će danas sutra biti.  

 

Dino Katić: To je odluka koju treba donijeti.  

 

Nina Glumac: Ako je sada vjerouĉitelj zainteresiran i on sada stoji negdje o svom trošku gdje 

je puno skuplje. Ako je on zainteresiran, okej. Ako nije nitko drugi, u redu, ali ako postoji još 

netko tko bi htio tamo stati onda je to već malo problem. 

 

Dino Katić: To je stara priĉa taj vjerouĉitelj, profesori, nastavnici imaju znaĉajna primanja i 

onda ide rasprava da li bi oni trebali u privatnom aranţmanu ili... 

 

Anita Janĉić Lešić:...ti ljudi dolaze na pola radnog vremena... 

 

Dino Katić:...to je stara priĉa... 

 

Anita Janĉić Lešić:...oni dolaze na pola radnog vremena... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...nije bitno ni da su na cijelo... 

 

Dino Katić:...a on je na pola? 

 

Anita Janĉić Lešić: Imaš likovnjaka koji je na pola. Nastavnika iz glazbenog koji dolazi na 

jedan dan... 

 

Antonia Barbić:...nemojte govoriti svi u glas. 

 

Anita Janĉić Lešić: Mora pronaći smještaj. Više mu košta smještaj nego li je plaća. 

 

Dino Katić: Opet imate mlade obitelji koje se snalaze po privatnim smještajima. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba riješiti taj problem mladih obitelji na Lastovu.  

 

Nina Glumac: Koliko sam ja dobro razumjela ovdje je rijeĉ o garsonjeri. Ako sam ja dobro 

razumjela?! Ima jedan veliki prostor.  

 

Dino Katić: To je odluka naĉelnice, tako da nemamo što raspravljati.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Upravu si što se tiĉe mladih obitelji i treba riješiti taj problem 

njihovog smještaja, ali je isto tako prioritet rješavanja obrazovanja naše djece. 
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Dino Katić: Donijeli smo odluku u kojoj su kriteriji bili u prilog tim mladim obiteljima.  

 

Nina Glumac: Što je bilo s natjeĉajem za davanje stanova u najam? 

 

Gojko Antica: Imaš mladih obitelji koje ne ţele stan. Evo ja ću ti reći primjer iz moje zgrade. 

Ante Frlan je obnovio cijeli stan. Sve je promijenio. Ĉak i krov. Uloţio je dosta sredstava. Istu 

tu mogućnost imali svi gore na Humu. Ima ih koji su se oţenili i koji nisu. Neki su došli, a 

neki otišli. Svima sam predlagao da istu stvar naprave u onoj nasuprot zgradi kojoj je krov 

okej. Ne curi samo su neki skalini razbijeni. Isto moraju uloţiti. 

 

Dino Katić: Samo što treba uloţiti veća sredstva. 

 

Gojko Antica: Nije. Isto je - voda, struja, parket, zid...Ante je razbio sve i uloţio više nego što 

tamo treba. Moţe se naći njih ĉetvoro i... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...pitanje je vlasništva... 

 

Nina Glumac:...Općina treba da tu zgradu konkretno daje na najam... 

 

Antonia Barbić:...to je još uvijek u vlasništvu Republike Hrvatske... 

 

Anita Janĉić Lešić:...molim te zakljuĉi sjednicu. 

 

Predsjednik Dino Katić zakljuĉio sjednicu u 21.30 sati.  

 

Prema tonskom zapisu                       Predsjednik                                                                                             

zapisnik napisala             Općinskog vijeća                                                                                             

Lucija Simić                    Dino Katić, v.r. 

        

 

         

KLASA: 021-05/21-01/05 

URBROJ: 2145-02-21-2 

U Lastovu, 12. kolovoza 2021. godine  

 

Prilog:  

 Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2021. godinu  

 Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Komunalac d.o.o. za 2020. godinu 

 Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. 

godinu 
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 Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2020. godinu 

 Komunalac – Plateţna garancija 

 Zakljuĉak – nabava kompaktora 

 Zakljuĉak – prodaja kamiona 

 Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

 Odluka o imenovanju ĉlanova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

 Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu 

šteta od prirodnih nepogoda 

 Odluka o suosnivanju lokalne akcijske skupine u ribarstvu 

 Odluka o mjerama za spreĉavanju nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama 

za uklanjanje otpada odbaĉenog u okoliš na podruĉju Općine Lastovo  

 Odluka o donošenju procjene rizika od velikih nesreća za podruĉje Općine 

Lastovo 

 

 


